
Protokoll fört vid sammanträde med Guvernörsrådet 2023-08-24-25 

Närvarande beslutande: GRO Pia Rundberg, DG Anki Rooslien, DG Torgny Gille
DG Karl-Gustav Näsström, DG Mats Åke Tunelid, DG Jan Ivarsson. 
Internationell President: Dr Patti Hill 
Sekreterare: Stadgesekreterare Alf Bakken 

Övriga Deltagare: Controller Annica Nordell, IPGRO Bengt Persson, PDG Urban Möller, PID 
Bruno Ahlqvist, LS Inger Ahlqvist, Lion Christer Lundstedt, MDGST Patrik Eriksson, PDG Per 
Kranz, PCC Anette Eiserman-Wikström, PDG Reino Wikström, AL Lena Nyqvist, YEC Nils-Erik 
Borgström, PCC Thorbjörn Bengtsson, LS Gudrun Bengtsson, PCC Finn Bangsgaard, PDG Ralph 
Ahlqvist, PDG Ulf Carlsson, PDG Kia Carlsson, PCC Kent Benediktsson, PID Jan-Åke Åkerlund, 
Lion Rita Rendik, MDMK Mursal Isa, 1:e VDG Anders Rendik, 1:e VDG Tommy Sundqvist, 1:e 
VDG Anna-Lena Brolin, 1:e VDG Peter Grafström 

Plats: Fars Hatt, Kungälv  
Internationelle Presidenten Patti Hill delade ut utmärkelser: 

Presidential Award:  Jan-Åke Åkerlund, Anders Rendik, Pia Rundberg, Mursal Isa 
Leadership: Anette Eiserman-Wikström, Reino Wikström, Lina Eiserman-Ålund, Finn Bangsgaard 
Glasplakett: Mursal Isa, Per Krantz  
Melvin Jones Fellow: Martin Sjöholm (MSB) Bengt Persson (Progressiv) 

Internationelle Presidenten Patti Hill höll ett inspirerande tal om Lions och framtiden. 
Senare under dagen fick mötet information om Lions Cancerfond Väst och Bring Quality to Life 

1. Guvernörsrådsmötet öppnas
GRO Pia Rundberg hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

2. Val av två justerare
DG Torgny Gille och DG Mats-Åke Tunelid valdes.

3. Anmälan om tillkommande ärende att behandlas under punkt 15
Bring Quality to Life
Operation Norrsken

4. Anmälan om övriga informationsärenden att behandlas under punkt 16.
Inga övriga ärenden.

5. Fastställande av dagordning
Med de tillägg som gjordes under punkt 3 fastställdes dagordningen.

6. Protokoll från GR1
Protokoll fån GR1 lades till handlingarna.

7. Ekonomi och budget Bil 9, 10, 11
Controller Annica Nordell redogjorde för rapporterna. Guvernörsrådet noterar rapporterna och
lägger dom till handlingarna.

8. Projekt Ukraina
Frågan bordlades.
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9 Distriktens rapporter 
 Samtliga distriktsguvernörer redogjorde kort för läget i sina distrikt. 

10. Organisationsöversyn
Gruppen består av DG Torgny Gille sammankallande, DG Karl-Gustav Näsström, VGRO Sten-
Yngve Södergren, 1:e VDG Peter Grafström, 1:e VDG Tommy Sundqvist, 2:e VDG Ann Östberg,

11. Valutakonto
Ekonom Bengt Lundblad fick i uppdrag av arbetsutskottet att öppna ett valutakonto

12. Hoppets vingar
Hoppets vingar har ansökt om ett bidrag på 100 000:- Guvernörsrådet beslutade att ge ett bidrag på
50 000:- underförutsättning att Hoppets vingar bidrar med 50 000:-,

13. Lions svenska portal
DG Torgny Gille gör en översyn av den svenska sidan,

14. Rapporter
a. Special Olympics Berlin Bil 6
DG Anki Rooslien och DG Mats-Åke Tunelid kompletterade rapporten med muntlig information.
Guvernörsrådet noterar rapporten och lägger den till handlingarna. Guvernörsrådet beslutade att
Anki Rooslien och Mats-Åke Tunelid får tillsätta en grupp som tar fram en plan hur arbetet skall
fortskrida mellan Parasport Sverige och Lions Sverige.

b. Barndiabetesfonden Bil 7
Guvernörsrådet noterar rapporten och lägger den till handlingarna.

c. Water Means life Bil 8
Guvernörsrådet noterar rapporten och lägger den till handlingarna.

d. Konungens jubileumsfond Bil 12
Guvernörsrådet noterar rapporten och lägger den till handlingarna.

e. Riksvalsnämnden
GRO Pia Rundberg informerade att vid GR i Boston gjordes följande val, Stadgesekreterare Alf
Bakken, GMT Sten-Yngve Södergren, YED Nils-Erik Borgström, VYED Annika Velin,

f. Riksmöteskommittén Bil 15, 16, 17, 18, 19
Anette Eiserman-Wikström kompletterade rapporten med muntlig information. Guvernörsrådet
noterade rapporena och lägger dom till handlingarna.

g. NSR Bil 20
Finn Bangsgaard kompletterade rapporten med muntlig information. Guvernörsrådet noterade
rapporten och lade den till handlingarna.

h. Bring Quality to Life Bil 21, 32
Punkten flyttades till 15,

i. GST Bil 22
Guvernörsrådet noterade rapporten och lade den till handlingarna.
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j. ID Bil 23
Reserapport från Lions Serviceresa till Ukraina tillsammans med President Brian Sheehan och Lion
Lori. IPID Mats Granath kompletterade rapporten med muntlig information. Guvernörsrådet
noterade rapporten och lade den till handlingarna.

k. GMT Bil 24
Guvernörsrådet noterade rapporten och lade den till handlingarna.

l. GAT Bil 25
Lena Nyqvist informerade att RLLI blir den 24-26 november.
Guvernörsrådet noterade rapporten och lade den till handlingarna.

m. GLT Bil 26
Guvernörsrådet noterade rapporten och lade den till handlingarna.

n. Convention i Boston Bil 27
Guvernörsrådet noterade rapporten och lade den till handlingarna.

o. Hjälpfonden Bil 28
Kia Carlsson kompletterade rapporten med muntlig information.
Guvernörsrådet noterade rapporten och lade den till handlingarna.
Kia Carlsson undrade hur Lions och hjälpfonden kan samarbeta.

p. LCIF Bil 29
Guvernörsrådet noterade rapporten och lade den till handlingarna.

q. Ungdomsverksamheten Bil 30
Nils Erik Borgström kompletterade rapporten med muntlig information.
Guvernörsrådet noterade rapporten och lade den till handlingarna.

r. Orkester Norden Bil 31
Guvernörsrådet noterade rapporten och lade den till handlingarna.

s. PID Bil 33
Guvernörsrådet noterade rapporten och lade den till handlingarna.

15. Tillkommande beslutsärenden
a. Bring Quality to Life
Arbetsordning/organisationsbeskrivning för BQtL.
Guvernörsrådet beslutar att godkänna arbetsordning/organisationsbeskrivning.
LCIF Grant Report Guvernörsrådet beslutar att godkänna rapporten.
Ansökan om ny LCIF Grant Guvernörsrådet beslutar att ansöka om en ny LCIF Grant på 250 000
USD.
Paragrafen förklaras omedelbart justerad.

b. Operation Norrsken
DG Mats-Åke Tunelid funderade på hur Lions kan få nya medlemmar i Norr. Mats-Åke Tunelid
uppmanar MD:s GAT-team att koncentrera sig på Norrland.

16. Övriga frågor
Inga övriga frågor.
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17. Mötets avslutning
PCC Annica Nordell tackade GRO för ett väl genomfört möte. GRO Pia Rundberg tackade
mötesdeltagarna och förklarade mötet avslutat.

Pia Rundberg Alf Bakken 
GRO MD101 2023-2024 Stadgesekreterare 

Justerare 

Mats-Åke Tunelid           Torgny Gille 
DG 101S DG101O 
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Rapport från GAT Area Leader CA IV B till Guvernörsråd 2 
 


Från 2023-07-01 är jag utsedd till GAT-arealeder för MISSION 1.5 för CA IVB vilket innebär 
MD101, MD104 och MD106. Sverige, Norge och Danmark. 


Jag ser fram emot att informera om MISSION 1.5 på Guvernörsrådet och kommer då att ha 
mycket att delge då jag i skrivande stund sitter på Arlanda för att resa till Oak Brook på 
utbildning. 


Det huvudsakliga målet med MISSION 1.5 är att Lions blir 1,5 miljoner medlemmar före 
2027-06-30 och att vi därigenom också har bildat nya klubbar. 


GAT-teamen på MD, distrikt och klubb kommer att ha en betydande roll liksom samtliga 
medlemmar i hela Lionsorganisationen. 


Verktyget som vi använder är GMA Global Membership Approach. Nyligen har LCI skickat 
ut information på engelska om de resurser som finns för MISSION 1.5. Detta kommer att 
finnas på svenska inom kort. 
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Rapport från MDGLT till Guvernörsråd 2 
 


Denna period har inneburit planeringsarbete inför kommande utbildningar inom MD 101. 


En ansökan för att arrangera RLLI-utbildning 24–26 november är påbörjad och vi inväntar 
kostnadsförslag på utbildningslokal, kost och logi från Hagabergs Folkhögskola i Södertälje. 


Ansökan kommer att beviljas så Guvernörsrådet ombeds inventera behovet i respektive 
distrikt redan nu. Sista anmälningsdag är 1 november. 


 


VDG-utbildningen har tagit form och delar av utbildningsmaterialet kom nyligen från LCI. 
Samtliga utbildningstillfällen kommer att äga rum under fredagen före Guvernörsråden för att 
adepterna ska kunna delta i råden. 
Upplägget är att första utbildningstillfället fokuserar på Lions internationellt. 
Det andra tillfället på Lions nationellt. 
Det tredje tillfället på Lions distriktsnivå för att sedan ägna oss åt klubbnivån. 


VGRO Sten-Yngve Söderberg och jag har haft ett första välkomstmöte på ZOOM. Samtliga 
utsedda 1VDG deltog, dock saknas en utsedd VDG från distrikt 101V. Då GR2 arrangeras 
under veckodagar har inte VGRO möjlighet att delta vilket är mycket olyckligt. 


Då alla övriga distrikt, förutom 101M, använder ZOOM kommer jag att behöva en licens 
vilket ser ut att lösa sig snabbt. 


Efter dialog med guvernörerna kommer en nationell Zonordförande utbildning att planeras. 
Inventera redan nu intresset för utbildningen. 


Jag ser fram emot att GRO Pia Rundberg, som GAT-ordförande, kallar GAT-teamet till 
löpande ZOOM-möten. 


 


 


 


 








 


 


Rapport från Lions 105:e covention i  Boston 


 


6/7 Från Landvetter via Köpenhamn till Boston  


7/7 Planering för paraden – det var 157 länder som anmält sig till paraden. Bra att hålla koll 
på alla bussar och tider förutom flaggor mm som skulle vara med. 


Besökte BCEC – Boston Convention and Exhibition Center, för registrering, sen hämtade 
pins i Exhibit Hall, som var beställda från Stockholm. Det var en stor byggnad och man blev 
– om man hade tur – körd med golfbil mellan de olika konferensrummen. 


Så var det dags för ett NSR möte, som CC i Norden hade. Diskuterade workshopen som skall 
hållas i Danmark i september och CC och vCC skall deltaga. Vi skall be GAT-teamen att 
skriva ner sin vision inför året, och vi planerar att ha träff för samtliga GAT-team från 
Norden. GAT-together! Vi hade även uppe kostnaden för Orkester Norden. Då kassören för 
NSR sorgligt har gått bort, så diskuterades fortsättningen på detta arbete. Det bör inte ligga på 
en person. Även Gudrun Yngvadottir och Mats Granath deltog på mötet. De berättade att A.P. 
Singh, kommande IP, kommer till NSR-mötet i Oslo i januari 2024. 


Europa forum… trevligt möte. Presentation av samtliga deltagare. Vi berättade om våra 
länders väl o ve. Det är förvånansvärt lika i de olika länderna, svårt att få nya medlemmar, att 
få ledare men man arbetar på med många idéer och man är givetvis nyfiken på Mission 1,5. 
Dock var Italien duktiga på bilda olika specialklubbar. Något att ta efter?  Så bildade vi en 
grupp – CC i Europa. Vi kommer att har första digitala mötet 10/8. 


Besked på möte med DG – alla klarade examen. Grattis!! Bra jobbat! 


Sen blev det ett möte med Björn Hägerstrand. Vi pratade om Ukraina, och Björn ordnade ett  
möte med Valentin Kravchenko, som är aktiv med hjälparbete till Ukraina. Sen var 
naturligtvis det diskussion om nästa års Convention, mycket om de stigande kostnaderna, 
som även kändes av i Boston. 


8/7  Jag tog taxi till paraden och hittade en liten plats där jag såg cirka hundra länder som 
sjöng, dansade eller spelade. En mycket trevlig upplevelse. Många stannade och pratade om 
Sverige. Jag   träffade ett gäng belgiska Lionsmedlemmar och vi diskuterade skillnaden 
mellan våra länder. Vi bytte inbjudningkort med varandra. Vi fick inga inbjudningar till 
hotellet som lovat, men vi fördelade de vi hade, oss emellan. Så  ytterligare ett kort möte med 
Björn Hägerstrand om paraden samt en grattis-träff med de blivande DG. 


9/7 Vi hade GR1. Se protokoll.  


Därefter hade Mats-Åke och jag ett möte med Valentin Kravchenko där vi under en timme 
pratade hjälparbete mm till Ukraina. Han berättade även att man i Ukraina har haft 16 st 
Lions Quest-kurser för att underlätta för flyktingar och de boende som träffas nu under kriget. 
Imponerande. 
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Mellan kl 09.30 och 12.00 var det opening plenary session. Det var en kick off med IP Brian 
Sheehan och flaggceremoni mm mm Därefter var det det första föredraget om Mission 1,5. 
Det kommer att bli information och rapporter under GR2 om detta. 


På kvällen ordnades Scandianavian hospitality. En välbesökt tillställning där man träffade en 
mängd Lions. Vi fick även besök av inkommande IP Patti Hill och IP Brian Sheehan.   


10/7 Dags för andra plenary mellan kl 09.30 till 12.30. Nu var det inspiration från spännande 
upplevelser som skateboardlegenden Tony Hawk, Oscarvinnaren filmaren Jimmy Chin och 
den blinde äventyraren Erik Weihenmayer berättade om.  


Sen var det dags för det andra passet om Mission 1,5. 


Jag hann även med att gå på föredraget som New Voices höll. Ett välbesökt möte med både 
kvinnor och män. 


11/7 Då hölls det tredje och sista plenary där man presenterade och valde International 
President och Board of Directors och viktigast? DGE fick dra det blå bandet och blev DG!!!! 


Vi firade med en gemensam middag 


GRATTIS till Anki, Jan, Mats-Åke, KG och Torgny!!! 


 


Kinna 2023-08-08 


Pia Rundberg 


Pia Rundberg 


GRO MD 101 
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INFÖR VERKSAMHETSÅRET 2023-2024, SVERIGES LIONS HJÄLPFOND. 
 
 
Syfte: Hjälpfonden är en insamlingsstiftelse där insamlade medel går till projekt, aktiviteter eller 
enskilda personer som beslutats av Lions Riksmöte (RM), Guvernörsråd (GR) eller föreslagits av 
enskilda Lionklubbar. 
Hjälpfonden fattar egna beslut som inte kan överklagas. 
Hjälpfonden administrerar Sveriges Lions 90-konto. 
 
Styrelse: Hjälpfondens styrelse består av ordförande Kia Carlsson LC Brunflo, 
kassör Annica Nordell LC Brunflo, sekreterare Margareta Parkstam LC Björklinge och ledamot Ulf 
Carlsson LC Vårgårda 
 
Styrelsen har haft nio protokollförda möten samt två möten i samband med annat Lionmöte samt 
sms- och telefonkontakter som skett kontinuerligt under det gångna verksamhetsåret. Vi räknar med 
att innevarande år kommer att ha likartat utfall.  
 
Aktiviteter: Inriktningen under gångna året har varit att uppmärksamma Lionklubbarna på 
möjligheten att söka medel från Hjälpfonden. Ordförande i fonden har deltagit på samtliga 
Guvernörsrådsmöten samt Riksmöte för att ge information. 
Utskick har gjorts till guvernörerna i de fem distrikten och ett utskick har sänts till samtliga 
klubbpresidenter. I slutet av verksamhetsåret ”vaknade” Lionklubbarna och ansökningarna ökade.  
 
Ekonomi: Glädjande nog har en hel del pengar inkommit till fonden. Många skriver vad de vill att 
pengarna ska gå till och då förs de över till önskad insats. En del anger inte till vilket ändamål de 
vill ge utan då används dessa medel till ansökningar från klubbarna. 
Inkomsterna har ökat och också uttagen från fonden vilket gör att fonden fungerar som den ska!  
 
Framtid: Vad vill GR att Hjälpfonden ska användas till förutom att kanalisera medel till beslutade 
projekt? I diskussionen om 90-kontot har paralleller gjorts med Rädda Barnens, Röda Korsets med 
fleras sätt att marknadsföra och använda 90-konto som ingång till verksamheten. Mao - vill man 
hjälpa Lions hjälpa – använd 90 1948 ingenting annat. Tydligt och klart – men är det det GR vill? 
Det skulle bla innebära att olika projekt marknadsför sig med 90-kontot som insättningskonto. Det 
är det enda konto Sveriges Lions marknadsför sig med - oavsett projekt. Radikalt men effektivt?! 
Dessa tankar har utvecklats av vår marknadsstrateg Lars Kunzte under fjolåret. 
 
Så – nytt år, nytt GR! Vad vill ni använda Hjälpfonden till? 
 
  
Kia Carlsson 
Ordförande      
 
 







 
 


2023-2024 
Bil 28 


2023-08-10 
Sida 2 av 2 


 
 








 
 


2023-2024 
Bil 29  


2023-08-10 
Sida 1 av 1 


Rapport från LCIF Koordinator till MD 101 AU / GR 2 


 


Verksamhetsåret 2023 - 20024 


 


Vår målsättning är naturligtvis att klara det uppdrag som vi har tagit på oss! 


Starten är den utbildning som kommer att ske 7 - 10  September på Gardemoen i Norge!  
Förhoppningen  är naturligt vis att få information  om de förändringar som  kommer i och 
med  att LCI och LCIF kommer att finnas under samma paraply. 


Distriktens  koordinatorer  fortsätter sitt uppdrag med att få kontaktpersoner i alla klubbar , 
vilket är av ännu större betydelse i samband  det nya  samarbetet mellan LCI / LCIF 


 


Mockfjärd 2023 08 10 


PDG Lennart Fredriksson 


MD101 LCIF Koordinator 
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Rapport till GR2 2023–2024 från MD YCEC (YED) 


 


Kortfattat om Läger 2023 
 


Distrikt 101V, Clean Water Camp 2023, 23 juli – 6 aug 
Lägret genomfördes på Scoutgården Lysestrand utanför Lysekil. 18 ungdomar från 13 olika 
länder. 


På programmet bl a: 
Besök hos LC Tjörn, LC Orust samt LC Uddevalla. 
Presentation av Lions Club och Lions internationella projekt bl a Bring Quality to Life samt 
De Glömda Barnen 
Besök på Kristinergs Marinbiologiska Station.  
Workshop Clean Water 
Besök på Smögens Dyk o Upplevelse med snorkling och kajakpaddling. 


Värdfamiljer 
Problematiken kring värdfamiljer kvarstår, 7 familjer tog hand om 18 ungdomar. Detta är 
inte optimalt, en av värdfamiljerna tog hand om 5 ungdomar. 


 


Distrikt 101O, Lions Seaside Camp 2023 
Lägret genomfördes på Stensunds Folkhögskola i Trosa. 19 ungdomar från 14 olika länder. 


På programmet bl a: 
Hjärt Lungräddning.  
Kajakpaddling, orientering, ridning. 
Utflykt till Bergs gård, mountainbike 
Besök på Stendörrens naturreservat 
Stockholm med besök på ABBA museet och Vasamuseet  
Resa i Trosa skärgård 
Prova på Judo. 


Värdfamiljer 
8 familjer tog hand om 17 ungdomar. 


 


Nils-Erik Borgström 
YED  








Lions Clubs International MD 101 SVERIGE
Rapport från MD 101s koordinator för Orkester Norden


2023-08-13


Ungdomsprojektet Orkester Norden firade 30 årsjubileum 1993- 2023


Orkester Norden är ett program med syfte att stärka det nordiska och baltiska kultursamarbetet och att utveckla nordiska
och baltiska talanger i deras väg mot en professionell musikerkarriär. Varje år hålls audition för studerande vid musik-
högskolor i Sverige, Norge, Danmark, Island, Finland, Estland, Lettland och Litauen och de utvalda unga musikerna bil-
dar sedan en symfoniorkester. Genom åren har orkestern letts av en rad framstående dirigenter vid turnéer i Norden och
Baltikum och även i övriga Europa och Kina.


Orkester Norden grundades 1993 av Lions Sverige med dirigenten Esa-Pekka Salonen som initiativtagare och konstnär-
lig ledare.


År 2023 - 30-årsjubileumsåret - inkom 194 ansökningar till orkestern och 65 begåvade unga musiker valdes ut att delta i
sommarens samling och konsertturné. De kommer från tretton olika länder. Fjorton av deltagarna kommer från Sverige
eller studerar vid svenska musikhögskolor och är därmed berättigade till resebidrag från MD 101.


Orkestern samlades i Lahti den 29 juli till tio dagars övningar och repetitioner tillsammans med mycket kompetenta in-
struktörer och jubileumsårets  norska unga och omtalade dirigent Tabita Berglund. Hon är en av dagens mest spännan-
de, begåvade unga dirigenter och har fått ett rykte för sin alerta, karismatiska och inspirerande stil.


Jubileumsåret 2023 har konserter getts i Sibeliushallen i Lahti den 8 augusti, Tonhallen i Sundsvall den 10 augusti och
Konserthuset i Stockholm den 11 augusti.


Den musik som framförts har varit


Rolf Gupta: Jordens sang – Epilog för orkester


Carl Nielsen: Symfoni nr 2 "De fire temperamenter"


Jean Sibelius: Symfoni nr 2.


Den uppmärksammade norske kompositören och dirigenten Rolf Gupta, vars verk inledde jubileumskonserterna, med-
verkade vid inledningen av finalkonserten i Stockholms Konserthus med att berätta om sin anknytning till Orkester Nor-
den och sitt arbete med oratoriet Jordens Sang. 


Konserterna uppskattades mycket av entusiastiska  om än inte så många åhörare som vi hade önskat i både Sundsvall
och Stockholm. De unga musikerna och orkesterledningen uttryckte stor glädje över årets samling och musikaliska kva-
litet och stor tacksamhet över hur Sveriges Lions tagit emot och arrangerat boende och måltider mm. Årets Orkester
Norden avslutades efter finalkonserten på Konserthuset Stockholm med en sen kvällsmåltid  på Quality Hotel Friends i
Arenastaden i Solna med mycket glada ungdomar som nu med visst vemod måste skiljas åt, och med en stark önskan
från alla medverkande att projektet Orkester Norden måste få leva vidare för kommande generationer unga musiker.


Martin Enqvist


ON Coordinator Lions Sweden
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LCIF Grant Report 
 


General Grant Information 
1. Grant tracking number 


MAT 21931 


2. Approved grant amount US$ 
100,000.00 


3. Date of the grant application and date activity (Stage 1) completed 
Application date November 21 2022 
Tents stored at MSB Kristinehamn August 12 2023 


4. Report of implementation of the Disaster Project(s) 
BQtL will send report when the project(s) (Stage 2) are decided and implemented. There will 
not be any more costs for Lions for the implementation. MSB, EU or/and UN will stand for 
the costs. 


Narrative Details 
5. The disaster has not yet happened, no project started yet. 
6. Describe the activity of MAT21931 Stage 1, after the grant approved. 


Order of 400 family tent, 2000 blankets, 12 larger 30 sqm tent, 32 model tent made in March 
2023. The invoice #20230331 at US$ 195,833.70 was prepaid April 6 2023 with 30% and the 
rest 70% Jun 08 2023. The ocean shipment included in the invoice. 
The Ocean shipment was left May 31 2023 from Xingang China with Cosco Taurus and arrived 
Gotheburg Sweden end of July 2023. Custom and VAT free for Swedish Lions after apply. 
Forwarding and transport in Sweden arranged. 
MSB together with LC Kristinehamn (MD101M) received the tents to MSB preparation stock 
in August 2023, whereafter the tents will be packed in suitable pallets for fast air transport to 
coming disaster site. 
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7. The MAT21931 Stage 1 has achieve its goal 
8. The implementation of Stage 1 of the activity has taken place routinely without 


major problems. 
9. Number of Lions members directly involved in the implementation of the 


activity Stage 1. 
Thousands of club members involved in the collection of funds. + 5 MQtL district 
representatives as inspirers. 5 members of the BQtL team in the ordering and shipping 
arrangements. Country Council in decision-making. MD treasurer for payments. 


Impact of Grant Beneficiaries 
10. Will be reported as Stage 2 
11. Will be reported as Stage 2 
12. Will be reported as Stage 2 
13. Will be reported as Stage 2 
14. Will be arranged in Stage 2 


Financial Details   
MAT 21931 Expenses, paid from BQtL Account 


Date Ver.nr. Source/vendor Amount SEK Amount USD SUM USD 
Apr.06 2023 A596 Tain Tie, Hong Kong, 


30% 
-621 216,31 
$ rate 10.48 


-59,261.61 -    59,261.61 


Jun.08 2023
  


A733 Tain Tie, Hong Kong, 
70% 


-1 495 301,08 
$ rate 10.94 


-136,632.09 -195,839.70 


Jun.14 2023 A743 LCIF MAT21931 1 059 170,00 
$ rate 10.59 


100,000.00 -95,839.70     


  Strait Air Transport 
Handling Charge, 
Transport, etc 


-43 186.25 -3,987.65 
 SEK rate 0.092 


-99,827.35 


  Taken from BQtL 
Account 


1 081 130.20 
$ rate 10.83 


99,827.35 00.00 


      


Report Endorsement    
    bengt.c.persson@lnu.se 


Grant Administrator Signature, Bengt Persson, CC 2022-2023       E-mail Date 


    reino@lsw.se 


Chairman Bring Quality to Life, Reino Wikström, PDG  E-mail Date 
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Nacka 2023-08-17 


PID rapport från det senaste LCI Board of Directors Meeting i Boston 4–6 juli samt den 


Internationella Kongressen LCICon 7–11 juli 2023. 


Board Meeting i Boston 4–6 juli 2023. 


Ylva och jag anlände ett varmt Boston på söndagen den 2 augusti inför fiskalårets och mitt 


eget sista LCI styrelsemöte, med start på tisdagen den 4 augusti. 


Under måndagen, innan kvällens gemensamma värdkväll, hann vi med att promenera runt i 


Boston samt åka med en Hop On Hop Off rundtur. Den tog ca 2 timmar. Innan dess hade vi 


ätit lunch i kvarteren vid Boston Tea Party, ett historiskt minnesmärke för Boston.  


På tisdagsmorgonen klockan 08.00 deltog jag vid det sedvanliga ordförandemötet med 


President Brian och alla exekutive officers, 1 VP Patti Hill, 2 VP Fabricio Oliveira och 3 VP AP 


Singh. Därtill alla avdelningschefer vid LCI. Varje kommittéordförande avlägger där en kort 


rapport med aktuella ärenden i kommittén. Jag rapporterade Audit Committee.  


Klockan 9.30 började styrelsemötet med öppningsceremonier och sedvanlig utdelning av 


PMJF (Progressive Melvin Jones Fellow) för LCIF donationer och information om hur 


insamlingsarbetet går för LCIF. 


Kommittémöten startade sedan efter lunch och pågick tom onsdag lunch. Därefter 


färdigställer varje kommitté sin rapport till styrelsen med förslag till beslut. Samtliga 


kommittéers rapporter ska sedan vara tillgängliga för läsning under onsdagskvällen till 


småtimmarna, för att styrelsen skall vara påläst på varje kommitté och dess förslag till 


beslut. Det kallas ”Report Night”. 


Gemensam middag tisdag kväll med hela styrelsen. 


På onsdagskvällen var vi vid mottagning och middag med past international presidents och 


styrelsen med partners. Det blev en kväll att minnas vid Kennedy Museum med Timothy 


Shriver och David Evangelista från Special Olympics som talare. Timothy Shriver är 


ordförande för Special Olympics International och är son till grundaren av Special Olympics 


för mer än 50 år sedan, Eunice Kennedy Shriver. Eunice var syster med bla John F. Kennedy. 


Lions International hade dagarna före skrivit ett nytt samarbetsavtal med Special Olympics.  


Torsdagens styrelsemöte startade klockan 09.00 med ”Hearing” dvs rapport från varje 


kommittee med möjlighet att diskutera och ställa frågor. Mötet avslutades vid lunch 12.30. 


Lunch till 13.30 för att sedan starta beslutsmötet med eventuella justeringar av rapporterna 


utifrån inkomna synpunkter.  Beslutsmötet tog ca en dryg timme.  
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Torsdagen avslutades med en gemytlig styrelsemiddag på kvällen, dagen innan kongressen 


startar.    


Lördagsmorgonen startade med den Internationella Paraden. Ca 110 nationer deltog med 


drygt 10 000 deltagare i ett mycket varmt och soligt Boston. Paraden pågick under ca 3 


timmar. Fantastisk upplevelse! Den skandinaviska delegationen var väl trimmad och gjorde 


ett fint intryck under ledning av de nordiska koordinatorerna PDG Björn Hägerstrand, Åland, 


Finland och PCC Bara Halldorsdottir, Island. 


Den internationella showen på lördagskvällen bestod av ”Killer Queen” en hyllning till 


bandet Queen och sångaren Freddie Mercury. Vilken show!  


Under lördagen, söndagen och måndagen pågick ett antal mottagningar att hinna med att 


besöka. Scandinavian Hospitality Room under söndagskvällen hade ca 1200 besökare med 


ett lyckat program. Bla besökte 3 VP AP Singh, President Brian och Lion Lori, 1 VP Patti Hill 


samt 3 VP kandidat Mark Lyon mottagningen och höll sina personliga presentationer. Tack 


för en lyckad mottagning till alla nordiska DGE (Distrikts Guvernör Elect) med partners, 


nordiska CC (Council Chairperson) med partners och de ansvariga nordiska koordinatorerna 


Björn Hägerstrand och Bara Halldorsdottir.  


Några exempel på diskussioner och beslut vid LCI styrelsemöte, Board of Directors Meeting 


i Boston 4–6 juli (Executive Summary protokoll på svenska och engelska bifogas). 


Diskussioner; 


Eventuell utökning av antalet Leo-Lions att ingå även i styrelsen för LCIFs förtroenderåd.  


Möjligheten att distribuera fredsaffischtävlingen och uppsatstävlingen, även digitalt.  


Uppdatering av det internationella protokollet så att även Leos rådgivande kommitté ingår i 


den.  


Lanseringen av den nya användarvänliga appen ”Lion Portal” som kommer att ersätta 


MyLion och MyLCI, kommer att ske runt den 15 september.  


Förstärkning av utmärkelser för att uppmärksamma ledarskap, ny-klubb-bildningar 


(Chartring) och medlemsrekrytering i samband med Mission 1,5.  


Numera är vår organisations publika namn, Lions International officiellt vilket innefattar 


Lions Clubs International (LCI) och Lions Clubs International Foundation (LCIF).  


Beslut;  


Den Internationella Kongressen 2027 blir i Minneapolis. 


Beslut att utse PID Robert Rettby, Schweiz, till samordnare 2023–2024 för Lions Cypern för 


att hitta lösningar och samarbetsformer för att förena klubbarna på Cypern.  


Beslutade att godkänna att Turkiye Lions Clubs placeras i modifierad skyddande status tom 


december 2023 avseende specifika klubbar som påverkats av jordbävningen.  
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Den nya styrelsen 2023–2024 beslöt vid Post Board Meeting att rekommendera PID Dr 


Manoj Shah, Kenya, till 3 vPresident 2024–2025 att väljas vid den internationella kongressen 


2024.  


Den Internationella Kongressen 7–11 juli, LCICon Boston 2023: 


Vid kongressen var ca 11 500 registrerade med ca 3000 delegater.  


Till Internationell President 2023–2024 valdes Dr Patti Hill från Edmonton, Kanada. Årets 


tema blir ”Changing the World” ”The biggest changes begin with you”. Året kommer att 


fokusera mycket på miljö, diabetes och medlemstillväxt.  


I detta ligger Board of Directors beslut om att starta den internationella medlemskampanjen 


”Mission 1,5” 1 juli 2023 att pågå tom 1 juli 2027. Målet med kampanjen är att Lions 


International ska bli 1,5 miljoner medlemmar 2027 så att vi blir fler som kan hjälpa fler 


människor. 


Executive Officers skall vara delaktiga i olika Constitutional Areas (CA) och vi har 8. 


Varje CA skall öka sitt nettomedlemsantal varje år och detta kommer att följas upp av varje 


CAs Area Leader. För vårt CA 4 är PID Elena Appiani Area Leader med ett team på flera 


ansvariga för olika regioner. Bla har vi för Skandinavien PCC Sanna Mustonen och PDG Lena 


Nyqvist. Det är viktigt att vi alla tar till oss detta viktiga uppdrag och att vi erbjuder 


människor vi känner och vet vill delta i Lions humanitära arbete lokalt, nationellt och 


internationellt, ett medlemskap i ett långsiktigt perspektiv.  


1 vPresident valdes Fabricio Oliveira, Brasilien. 


2 vPresident valdes AP Singh, Indien 


Och till 3 vPresident valde kongressen Mark Lyon, Connecticut, USA på rekommendation av 


Board of Directors. 


Vid Kongressen röstade delegaterna för att ta bort kraven på att ett distrikt ska vara minst 1 


250 medlemmar och 35 distrikt, för att kunna nominera en Internationell Direktor och 3 


vPresident. Kraven för ett fullvärdigt distrikt kvarstår dock, detta beslut handlar endast om 


ett distrikts möjlighet att nominera.  


Nästa års Kongress 2024 är beslutad till Melbourne, Australien, 21–25 juni. 


LCIF - Lions Internationals fond och Lions grundpelare - vår bank 


För att vi ska klara att nå målet att hjälpa minst 200 miljoner människor varje år genom 


bidrag, projekt och verksamheter, så behöver LCIF ständigt nya bidrag. Behoven är oändliga 


runt om i världen med naturkatastrofer, olyckor och en orolig värld. ”Where there is a need 


there is a Lions”. Målet för fiskalåret 2022–2023 var USD 50 Miljoner. Vi uppnådde nästan 


USD 60 miljoner. Lions kan verkligen kraftsamla, ”Together We Can”. 


Ständig påfyllnad av LCIF- vår egen bank, är viktigt i synnerhet nu med krig i Ukraina, 


jordbävning i Turkiet och Syrien och allt som händer i världen.  
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Klubb, distrikt, Multipeldistrikt, Du och jag kan bidra personligen till LCIF. 


Tex kan man bli månadsdonator eller lämna ett bidrag genom att gå in på 


www.lionsclubs.org 


Bra att veta är att följande Europeiska Direktorer nu är verksamma i den internationella 


styrelsen verksamhetsåret 2023–2024; 


Barbara Grewe, Tyskland, 2:a års direktor 


Pirkko Vihavainen, Finland, 2:a års direktor 


Jurg Vogt, Schweiz, 2:a års direktor 


Halldor Kristjansson, Island 1:års direktor 


Danyel Kubin, Turkiye, 1:års direktor 


Marcel Daniels, Belgien, 1:års direktor 


Mer information  


Som medlem, klubb, distrikt eller multipeldistrikt kan man kontakta tjänstepersoner vid LCI 


inom varje avdelning/ kommitté för att ställa frågor eller rådgöra med.  


Kontaktuppgifter och information finns på www.lionsclubs.org 


Nu ser Ylva och jag fram emot att träffa dig i olika sammanhang under verksamhetsåret 


2023–2024. 


We serve - “Together We Can Change the World.” 


PID Mats Granath, Internationell Direktor 2021–2023 


LC Tyresö 


k.mats.granath@gmail.com



http://www.lionsclubs.org/

http://www.lionsclubs.org/
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Rapport från Special Olympics sponsorresan till Berlin 


 
 
På uppdrag av GRO Bengt Persson har Anki Rooslien och Mats Åke Tunelid representerat Lions Sverige på 
sponsorresan till Berlin, 17-20 juni 2023. 
 
Lions Sverige ingick ett sponsoravtal med Parasport Sverige med 250.000 kronor i 3 år. Sponsorresan gick ut 
på att inbjudna sponsorer och olika idrottsförbund som skulle få se hur ett arrangemang genomfördes samt 
även få information om Special Olympics som vänder sig till personer med intellektuell 
funktionsnedsättning. 
Special Olympics är ett av Lions samarbetsparterners internationellt. 
 
Resan gav oss flera positiva upplevelser bl.a när vi kommer ner till Berlin skjutsades hela gruppen till 
Olympia station för att få vara med om invigningen av Special Olympics. Till vår förvåning var det 7000 
deltagare från 190 nationer och ca. 60.000 på läktarna. Vi var inte riktigt förberedda på att arrangemanget var 
så stort som vi fick uppleva. Vi blev verkligen tagna av olika känslor vilket flera i gruppen bekräftade. Det 
fanns ett tema i öppningsspelet  ”Mot krig och miljöförstöring” som skedde som kulturinslag. 
 
Dagen efter på förmiddagen hade vi ett seminarium där vi fick inblick i Parasport och Special Olympics 
organisation. Vi som representerade Lions fick möjlighet att berätta om Lions Club och vårt uppdrag. 
Efter lunchen  fick vi möjlighet att se hur deltagarna klassifierades i olika grupper för att det skulle bli så 
rättvist som möjligt. Vi träffade flera svenska deltagare som vittnade om hur kul det var att vara där och tävla 
för Sverige. Att vinna var inte det viktigaste utan att ha kul. 
 
Special Olympics Sverige hade 2022 ett nationellt arrangemang i Malmö för uttagning inför Berlin spelet. Vi 
fick även se något som kallades Authletic Healty där deltagarna fick hjälp med att se ut riktiga skor, 
hälsokontroll, hörsel samt syn. 250 tyska Lions hade hand om syn test och utprovning 
av glasögon. LCIF stod som ansvariga för denna monter. Mellan 300-400 syntester och utdelning av 
glasögon varje dag. Glasögon levererades efter några dagar till mottagaren. Det var en härlig känsla och 
stolthet när vi såg dessa Lions i arbete. 
 
Tredje dagen på förmiddagen såg vi olika tävlingar där svenskar deltog i. Alla tävlingar skedde utanför 
stadion i olika miljöer. 
Efter lunch samlades det svenska teamet som Parasport hade samlat ihop för att diskutera hur samarbetet 
skulle kunna utvecklas . Det togs fram 4 teman: Tillsammans, Hälsa, Ambassadörer, politiskt 
påverkan/opinion. 
 
Ett behov som diskuterades var att ledarna i de olika förbunden skulle behöva utbildning för att kunna möta 
personer med funktionsnedsättning. Vi berättade att Lions har ett utbildningsmaterial som heter Tillsammans 
som skulle ev. passa för ändamålet. 
 
Gruppen fick även besök av David Evangelista som är Europas ordförande i Special Olympics.  
 
Vad kan Lions bidraga med: Sponsormedel nationellt och lokalt, ställa upp med funktionärer/volontärer 
samt Lions Quest materialet ” Tillsammans” 
 
Förslag till beslut: 
  
Undertecknade föreslår GR2 att undertecknade  får tillsätta en arbetsgrupp som arbetar fram en plan hur 
arbetet skall fortskrida mellan Parasport Sverige och Lions Sverige 
 


 
 


Anki Rooslien     Mats Åke Tunelid 
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Rapport till GR 2 
Från Lions representanter i Barndiabetesfonden.  
 
Varje år drabbas 1800 svenskar av typ 1-diabetes, varav 900 är barn. Ingen vet varför och 
ingen botas. Sjukdomen innebär intensiv egenvård dygnet runt, livet ut och trots ny modern 
teknik drabbas många barn och unga av allvarliga komplikationer och för tidig död. Det vill 
Barndiabetesfonden och Lions ändra på! Därför har Lions två representanter, en ordinarie och 
en suppleant, i Barndiabetsfondens styrelse ända sedan starten 1989. 
 
Lions stora engagemang i Barndiabetesfonden visade sig på Riksmötet i Karlstad. Åsa 
Laulajainen från Barndiabetesfonden var på plats och hon fick mycket positivt bemötande. 
Hon höll ett uppskattat anförande och fanns i en utställningsmonter. 
 
Barndiabetesfonden skickade ut ett tackbrev till alla Sveriges Lions inför sommaren.  
Där påtalas Barndiabetesloppet, som arrangeras av Barndiabetsfondens lokalföreningar runt 
om i landet 9 -17 september. Där finns goda möjligheter för samverkan med lokala 
lionsklubbar. 
 
Under hösten kommer Barndiabetesfonden att bjuda  in Lions till utbildningar i användandet 
av Facebook samt grundkurs i typ 1-diabetes.  
Detta och en samarbetskampanj för Lions och Barndiabetesfonden kommer att planeras under 
hösten. 
 
Under verksamhetsåret 2022-2023 samlade Sveriges Lions in betydande summor till 
forskningen kring typ 1-diabetes. Från Barndiabetesfondens konto på MD 101 överfördes i 
maj 480 000 kr. Totalt bidrog Sveriges Lions med 1 737 442 kr. Det är ett fantastiskt resultat 
med tanke på alla stora bidrag till Ukraina och jordbävningen i Turkiet.  
Stort tack till alla Lions som hjälper till med att försöka lösa gåtan kring typ 1-diabetes! 
 
Lycka till med samarbetet med Barndiabetesfonden under det kommande verksamhetsåret. 
 
 
 Augusti 2023 
 
Per Krantz och Anna-Maria Bernstein. 
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Minnesanteckningar från styrgruppen för Water Means Life 
Datum: den 10 juli 2023 


Plats: IKEA Borlänge 


Tid: 14:00-15:00 


Närvarande  


Lennart Pettersson 
Kim Alvelius  
Mursal Isa 


Punkter att diskutera 


Borrningen i Hiriiro 


Vi påbörjade borrningen i byn Hiriiro med entrepenören Aboor Water and Construction 
Company den 30de november 2022. Det tog två månader till vi kom ner till 110 meter där vi 
stötte på utmaningar där jordunderlaget rasade. Med koppling till detta avbröts borrningen 
på den aktuella platsen och en ny borrning påbörjades tio meter från den ursprungliga 
platsen. Den andra borrningen påbörjades i februari 2023. Vid den nya platsen så borrades 
det ner till 300 meters djup, utan positivt resultat.  


Entreprenörens arbetsinsats blev 410 meter vilket är 110 meter mera än offerten.   


Jordprover togs och analyserades i Garowe, huvudstaden i Puntland, där resultatet inte 
visade att det fanns något vatten på platsen.  


De förslag som fanns var att testa att borra ytterligare 100 meter eller testa på ytterligare en 
ny plats ner till 300 meters djup. I samråd med Guvenörsrådet valdes alternativet att borra 
på nytt ner till 300 meters djup.  


Samtal/ samråd med vattenmyndigheten i Puntland 


Efter samtal med vattenmyndigheten i Puntland om de fortsatta planerna som vi har för att 
borra efter vatten på ett nytt ställe, har de avrått oss från att planera en borrning till enbart 
300 meter.  


Vattenmyndigheten och UNICEF har prioriterat Hiriiro för en ny borrning för ett djup upp till 
700 meter i den byn där vi har misslyckats vid två tillfällen. Vår planerade borrning var till ett 
djup på 300 meter vilket vattenmyndigheten anser att är riskfyll och inte är tillräckligt djupt 
då byn Xiriiro är 533 meter över havet.  
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UNICEF har beviljat två borrhål i området med koppling till att de har genomfört en 
grundvatten kartläggning för Puntland och hela Somalia.   


UNICEF tar över borrningen i Hiriiro medan vattenmyndigheten rekommenderar oss att 
hjälpa till i en annan by.  


Vattenmyndigheten Puntland Water Development Agency har skickat oss ett brev som 
bifogas som en bilaga där de prioriterar att borra i området.  


Ekonomi 


Kontraktet och borrningen var på 106600 USD. Hittills har vi betalat 90% av beloppet vilket 
motsvarar 95940 USD. Resterande blir 10660 USD, vilket kommer att skickas till oss som en 
slutfaktura från entreprenören. 


Enligt senaste redovisningen den 22 juni är balansen 804746 kronor för vattenprojektet 
Water Means Life Somalia. Dock är inte kundfordringen på 10660 USD betald ännu.  


Rapporter 


Vi ska skriva en slutrapport till Guvernörsrådet och till LCIF när vi har fått en rapport från 
borrentreprenören.  


Nästa möte 


Torsdag den 10 augusti 


 


Styrgruppen för Water Means Life 
Lennart Pettersson Kim Alvelius  Mursal Isa 
Projektordförande Projektledare Vice projektledare 









		Borrningen i Hiriiro

		Samtal/ samråd med vattenmyndigheten i Puntland

		Ekonomi

		Rapporter

		Nästa möte






Lions Club International MD 101
01/06-2023 -  30/06-2023


IB IB Utfall UB


Tillgångar Årets början Perioden Perioden Perioden


Kundfordringar 56 021 154 841 -29 552 125 289


Avräkningar -20 440 -654 937 600 542 -54 395


Upplupna intäkter 312 986 206 868 183 625 390 494


Likvida medel 2 716 2 716 0 2 716


SEB 7 763 739 11 984 957 -1 728 000 10 256 956


Marginalen 950 000 950 000 0 950 000


Lannebo, Corp. Bond A 3 330 184 3 330 184 0 3 330 184


SBAB 3 000 000 3 000 000 0 3 000 000


Landshypotek 3 000 000 3 000 000 0 3 000 000


Summa 18 395 206 21 974 630 -973 385 21 001 245


Övriga tillgångar -59 074 -268 391 167 888 -100 503


Summa tillgångar 18 336 132 21 706 239 -805 497 20 900 742


Skulder


Uppl kostnader/intäkter -110 760 -66 722 -30 054 -96 776


Leverantörsskulder -575 592 -105 035 18 432 -86 603


Avsättning ID kandidat -76 506 -76 506 0 -76 506


Skatter -28 028 -30 085 88 -29 997


Uppl semesterskulder -144 430 -144 430 30 300 -114 131


S:a kortfristiga skulder -935 316 -422 778 18 766 -404 013


Projekt -14 720 161 -18 492 236 592 810 -17 899 426


Lions Quest -394 671 -319 161 -3 890 -323 051


Barndiabetes -151 889 -7 581 0 -7 581


RM regl fond -221 655 -221 655 0 -221 655


S:a proj o avsättningar -15 488 375 -19 040 633 588 920 -18 451 713


Eget kapital -1 000 000 -1 000 000 0 -1 000 000


Balanserade vinster/förluster -1 486 415 -1 486 415 573 975 -912 440


S.a eget kapital -2 486 415 -2 486 415 573 975 -1 912 440


Tidigare års resultat 573 975 573 975 -573 975 0


Periodens resultat 0 -330 388 197 812 -132 576


S:a skulder o Eget kapital -18 336 132 -21 706 239 805 497 -20 900 742


2023-07-04 / BL
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Lions Club International MD 101


2022-23 2022-23 2022-23 2022-23 2022-23 2022-23


01/06.2023  - 30/06.2023 JUNI JUNI Ackumulerad Ackumulerad ÅRS ÅRS


Utfall budget Utfall budget Prognos budget


Intäkter


Nationella avgifter 0 0 3 306 660 3 340 709 3 306 660 3 340 709


Försäljning  17 467 22 500 261 200 270 000 261 200 270 000


Handbok 270 0 60 655 68 000 60 655 68 000


The Lion 80 000 0 160 634 140 140 160 634 140 140


Stim/Sami 0 0 236 932 218 327 236 932 218 327


Annonsförsäljning Tidn Lion 0 0 0 20 000 0 20 000


VDG-utbildning 25 000 0 25 000 25 000 25 000 25 000


LCI ers. Porto 0 625 9 879 7 500 9 879 7 500


Vidarefakt. YE kostnader 0 0 0 0 0 0


LCI ers. ZO-utbildning 0 0 0 0 0 0


LCI ers. RLLI-utbildning 0 0 121 103 105 000 121 103 105 000


Convention Resenärer 0 0 0 0 0 0


Vidarefakt. NSR Kostnader 0 0 0 25 000 0 25 000


Vidarefakt. RM Kostnader 0 0 0 0 0 0


Vidarefakt. EF Kostnader 0 0 0 0 0 0


LCI . Women In Lions 0 0 0 0 0 0


LCI ers. PR stöd 0 12 500 0 25 000 0 25 000


LCI GLT / GMT Area Training 0 0 0 0 0 0


LCI GST 0 0 0 0 0 0


Anm. Avg. seminarier 0 0 0 0 0 0


LQ Administration 16 000 4 000 48 000 48 000 48 000 48 000


AF Bidrag 0 0 0 0 0 0


Övr ersättningar o intäkter 1 0 3 0 3 0
Summa intäkter 138 738 39 625 4 230 067 4 292 676 4 230 067 4 292 676


Kostnader


Varor -23 648 -15 833 -233 481 -190 000 -233 481 -190 000
GRO -29 634 -5 000 -74 143 -60 000 -74 143 -60 000
VGRO -10 931 -2 917 -36 726 -35 000 -36 726 -35 000
GR -25 274 -7 500 -142 293 -90 000 -142 293 -90 000
AU 0 -3 000 -43 854 -36 000 -43 854 -36 000
IT 0 -1 250 0 -15 000 0 -15 000
RM 0 0 -288 517 -275 000 -288 517 -275 000
NSR 0 0 -92 756 -180 000 -92 756 -180 000
EF 0 0 -71 849 -50 000 -71 849 -50 000
Convention 0 0 -56 197 -85 000 -56 197 -85 000
Övriga Kommittér 0 -12 750 -24 798 -43 000 -24 798 -43 000
New Voices 0 -1 667 -7 512 -20 000 -7 512 -20 000
GLT 0 -3 333 -9 986 -40 000 -9 986 -40 000
GMT 0 -3 333 -7 630 -40 000 -7 630 -40 000
GST, IR/HJ, BQtL 0 -4 167 -15 480 -50 000 -15 480 -50 000
ZO-Utbildning 0 0 0 0 0 0
VDG-Utbildning 0 -6 500 -102 960 -78 000 -102 960 -78 000
RLLI -Utbildning 0 0 -134 550 -140 000 -134 550 -140 000
Medlemsutveckling 0 -3 333 0 -40 000 0 -40 000
YE 0 -833 -2 265 -10 000 -2 265 -10 000
RVN 0 -6 600 -22 765 -19 800 -22 765 -19 800
Hedersrådet 0 -1 000 -5 282 -12 000 -5 282 -12 000
Riksmötes gruppen -12 174 -3 333 -37 616 -40 000 -37 616 -40 000
PR -1 161 -4 167 -4 124 -50 000 -4 124 -50 000
The Lion 0 0 -275 767 -211 750 -275 767 -211 750
STIM/SAMI 0 0 -236 912 -218 327 -236 912 -218 327
Handboken 0 0 -57 859 -68 000 -57 859 -68 000
Personal -100 594 -86 399 -1 329 676 -1 300 105 -1 329 676 -1 300 105
Administration -172 721 -133 778 -781 083 -609 940 -781 083 -609 940
Summa kostnader -376 136 -306 694 -4 096 081 -4 006 922 -4 096 081 -4 006 922


Resultat före avskrivningar -237 398 -267 069 133 986 285 754 133 986 285 754
Kostnader för avskrivn o avsättn 0 0 0 0 0 0
Finansiella intäkter och kostnader 39 586 1 000 39 586 12 000 39 586 12 000
Extraordinära intäkter o kostnader 0 0 -40 996 -30 000 -40 996 -30 000


-197 812 -266 069 132 577 267 754 132 577 267 754


Resultat -197 812 -266 069 132 577 267 754 132 577 267 754


2023-07-04 / BL


2023-2024
Bil 10


2023-07-01








BOKF.ÅR (flera objekt)


IB


Värden 2022-07-01


PROJEKT NAMN Summa av Debet Summa av Kredit


2802 Proj NO/Hund 1 838 984,00 2 024 570,44 185 586,44


2806 Proj LEO 593 378,25 1 150 549,01 557 170,76


2807 Proj Orkester Norden 470 266,91 533 632,87 63 365,96


2808 Proj Katastrofberedskap 13 945 261,51 14 969 657,93 1 024 396,42


2809 Proj Tält/BQtL 20 437 067,74 21 317 151,87 880 084,13


2813 Proj Ungdomsläger 609 457,40 722 617,87 113 160,47


2815 Proj Funktionsnedsatta 4 461 695,25 6 474 798,03 2 013 102,78


2816 Proj Pengapåsen 8 894 868,24 11 497 170,05 2 602 301,81


2817 Proj NSR Norden 3 331 651,79 3 748 304,05 416 652,26


2826 RF/Barndiabetes 8 407 495,82 8 559 385,00 151 889,18


2832 Lions Quest 1 431 085,63 1 825 756,48 394 670,85


2849 Lions Miljöpris 251 816,13 316 514,00 64 697,87


2851 Water Means Life 3 125 259,97 4 914 197,10 1 788 937,13


2852 NSR - Trauma-centers 2 883 560,41 2 905 955,40 22 394,99


2854 LCI PR Grant 38 752,88 106 355,27 67 602,39


2855 Ukraina 1 718 706,80 6 592 159,97 4 873 453,17


Totalsumma 72 439 308,73 87 658 775,34 15 219 466,61


0,00


0,00


0,00


0,00


0,00


BOKF.ÅR 2022-2023


UTFALL


Värden 2207-2306


PROJEKT NAMN Summa av Debet Summa av Kredit


2802 Proj NO/Hund 1 350,00 32 750,00 31 400,00


2806 Proj LEO 26 135,91 75 355,00 49 219,09


2807 Proj Orkester Norden 45 747,19 44 111,00 -1 636,19


2808 Proj Katastrofberedskap 1 465 792,71 956 612,72 -509 179,99


2809 Proj Tält/BQtL 4 279 627,12 7 760 789,02 3 481 161,90


2813 Proj Ungdomsläger 925,00 -925,00


2815 Proj Funktionsnedsatta 143 547,00 188 381,00 44 834,00


2816 Proj Pengapåsen 93 235,72 185 604,04 92 368,32


2817 Proj NSR Norden 175 428,18 105 125,00 -70 303,18


2826 RF/Barndiabetes 480 000,00 335 692,00 -144 308,00


2832 Lions Quest 259 230,00 187 610,15 -71 619,85


2849 Lions Miljöpris 47 546,00 60 950,00 13 404,00


2851 Water Means Life 1 611 283,74 642 093,00 -969 190,74


2852 NSR - Trauma-centers 17 166,08 2 890,00 -14 276,08


2854 LCI PR Grant 66 994,00 -66 994,00


2855 Ukraina 2 668 064,44 3 632 464,96 964 400,52


2856 Jordbävning 1 818 513,70 1 952 267,00 133 753,30


Totalsumma 13 200 586,79 16 162 694,89 2 962 108,10


0,00


0,00


0,00


BOKF.ÅR (Alla)


UB


Värden 2023-06-30


PROJEKT NAMN Summa av Debet Summa av Kredit


2802 Proj NO/Hund 1 840 334,00 2 057 320,44 216 986,44


2806 Proj LEO 619 514,16 1 225 904,01 606 389,85


2807 Proj Orkester Norden 516 014,10 577 743,87 61 729,77


2808 Proj Katastrofberedskap 15 411 054,22 15 926 270,65 515 216,43


2809 Proj Tält/BQtL 24 716 694,86 29 077 940,89 4 361 246,03


2813 Proj Ungdomsläger 610 382,40 722 617,87 112 235,47


2815 Proj Funktionsnedsatta 4 605 242,25 6 663 179,03 2 057 936,78


2816 Proj Pengapåsen 8 988 103,96 11 682 774,09 2 694 670,13


2817 Proj NSR Norden 3 507 079,97 3 853 429,05 346 349,08


2826 RF/Barndiabetes 8 887 495,82 8 895 077,00 7 581,18


2832 Lions Quest 1 690 315,63 2 013 366,63 323 051,00


2849 Lions Miljöpris 299 362,13 377 464,00 78 101,87


2851 Water Means Life 4 736 543,71 5 556 290,10 819 746,39


2852 NSR - Trauma-centers 2 900 726,49 2 908 845,40 8 118,91


2854 LCI PR Grant 105 746,88 106 355,27 608,39


2855 Ukraina 4 386 771,24 10 224 624,93 5 837 853,69


2856 Jordbävning 1 818 513,70 1 952 267,00 133 753,30


Totalsumma 85 639 895,52 103 821 470,23 18 181 574,71


0,00


0,00


0,00


0,00


0,00


2023-2024
Bil 11


2023-07-01








 
 


2023-2024 
Bil 12  


2023-08-07 
Sida 1 av 1 


 
 
Rapport till GR 2 
 
 
Stiftelsen Konungens Jubileumsfond för Ungdom i Sverige 
 
 
 
Fonden tillkom på initiativ av Sveriges Lions och Scouterna i samband med H.M. Konungens 
50-årsdag. 
Enligt stadgarna är fondens ändamål ”att främja barns- och ungdoms i Sverige fostran samt att 
stödja vetenskaplig forskning med anknytning därtill”. 
 
Styrelsen består av H.M. Konungen som ordförande, Konungens skattmästare, en representant 
från Scouterna och en representant från Lions. Styrelsen sammanträder en gång per år i mars-
april och stipendiaterna informeras i samband med Riksmötet. Årets möte hölls 29 maj pga 
Konungens jubileumsår. 
 
Fondens kapital vid senaste årsskiftet bestod av 18 miljoner kronor. 
 
Lions och Scouterna ansvarar gemensamt för ansökningsförfarandet och vardera organisation 
skall inkomma med ca 10 ansökningar utspridda över hela landet. 
 
Totalt är det ca 400 000 kronor som delas ut varje år, hälften till Lions och hälften till 
Scouterna. 
 
Lions inkom med 10 svaga ansökningar, för att de flesta klubbarna senaste verksamhetsår inte 
fick någon information om fonden. Totalt delades ut 340 000 kronor, Scouterna fick 290 000 
kronor och Lions 50 000 kronor. 
 
Val av efterträdare skedde då den enligt stadgarna ordinarie mandatperioden, 9 år, för såväl 
Scouterna som Lions var till ända. Ordförande föreslog Scouternas kandidat Jonas 
Brunemalm och av Lions tre kandidater föreslogs Thorbjörn Bengtsson. Dessa två valdes att 
representera organisationerna i styrelsen. 
 
 
 
Norrtälje 7 augusti 2023 
 
 
 
Hans Catani  
PDG 
Lions representant i styrelsen 
070-738 57 00 
hans@catani.se 
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Datum: 2023-08-08 


Lions Clubs International MD 101 Sverige – Geijersvägen 24 – 112 44  STOCKHOLM 


Rapport från Riksmöteskommittén 


Till GR2 


Rapport nr 3 2023-24 
RMK lämnar här rapport nr 3. 


Karlstad 2023 
Statistik 
Sammanställningen visar följande i jämförelse med Falun: 


Sammanställning RM, Karlstad 2023 2023-05-18


Falun


Antal rum per natt Antal nätter


Hotell mm Tor 11/5. Fre 12/5. Lör 13/5. Sön 14/5.


Enkelrum 32 65 49 0 146 133


Dubbelrum 37 75 72 0 184 196


Svit/större rum 2 2 2 0 6 9


71 142 123 0 336 338


Förtäring Tor 11/5. Fre 12/5. Lör 13/5. Sön 14/5. Antal måltider


Fikapaus em 24 24 45


Middag, GR m fl 66 66 71


Fikapaus, fm* 78 0 17 95 299


Lunch, Hederådet 34 34 40


Lunch, GR 17 17 18


Lunch, lions 155 234 14 403 432


Fikapaus, em 148 157 305 394


MJF-drink 68 68 79


Middag/Riksmötesmiddag 203 223 426 498


*Inget kaffe serverades, aktivitet för allmänheten 1414 1876


1 2


Partnerprogram Fre 12/5. Lör 13/5.


Sandgrund, Lars Lerin, 1 39 35


Kanalbåt, 2 25


Delegater mm


Delegater 162 155


Lionsmedlemmar, ej delegat 53 66


Deltagare, ej lions 25 41


Utländska gäster 3 14


Funktionärer 32 41


Totalt 275 317


Övrigt deltagande Fre 12/5. Sön 14/5.


Hedersrådets möte 37 42


2023-2024
Bil 15


2023-08-08







  2(8) 


Lions Club International MD 101 SVERIGE 
 


Datum: 2023-08-08 


Lions Clubs International MD 101 Sverige – Geijersvägen 24 – 112 44  STOCKHOLM 


 
 


Ekonomi 
RM i Karlstad genererade ett positivt resultat tack vare sponsringen från Karlstad stad. Detta 


illustreras i tabellen. 


 
  


Övrigt M N O S V Totalt


Antal per distrikt 77 12 60 38 45 232


% 33 5 25 17 20 100


Antal klubbar 101


Falun 102 17 74 48 32 273


% 37 6 27 18 12 100


Budget RM, Karlstad 2023 2023-07-01


Antal deltagare 600 450 300 150 Karlstad Falun Borås Falun 


Budget 1 Budget 2 Budget 3 Utfall 4 Utfall Utfall Utfall Utfall


2022-23 2022-23 2022-23 2022-23 2022-23 2021-22 2020-21 2019-20


Intäkter Flik Inställt Inställt


Intäkter MD 1 275000 275000 275000 275000 275000 275000 275000 310000


Deltagaravgifter 2 95000 70000 45000 35000 41950 41540 0 0


Sponsring, kommun 2 100000 100000 100000 100000 100000 0 0 0


Övr sponsring 0 0 0 0 0 0 0 0


Annonsintäkter, program 5000 5000 5000 5000 10500 0 0 0


Logi 4 629600 514400 352400 177400 370150 388365 0 0


Förtäring 6 718610 552785 386960 221135 288019 353250 0 0


Partnerprogram 7 21250 18000 13500 9000 13600 13825 0 0


Utställning, externa** 5, 8,13 6000 6000 6000 6000 0 0 0 0


Lions Golf/Boule*** 7 0 0 0 0 0 0 0 0


1850460 1541185 1183860 828535 1099219 1071980 275000 310000


Kostnader


Kostnader MD 1 -267743 -267743 -267743 -267743 -229506 -202852 -126825 -9360


Lokaler, övrigt* 5 -67160 -67160 -67160 -67160 -67215 -46125 0 0


Teknik, övrigt 8 -26000 -26000 -26000 -26000 -31347 -20000 0 0


Logi 4 -624090 -509850 -349280 -175840 -366200 -370895 0 0


Förtäring 6 -747671 -574021 -400371 -226721 -317972 -339990 0 0


Väkteri, övrigt 9 -16900 -16900 -16900 -16900 -5750 0 0 0


Partnerprogram 7 -20645 -18360 -15690 -13000 -14469 -14290 0 0


Transporter, övrigt 14 0 0 0 0 0 -35950 0 0


Underhållning -15000 -15000 -15000 -15000 -4500 -7000 0 0


Lions Golf/Boule*** 7 0 0 0 0 0 0 0 0


Föreläsning, talare -10000 -10000 -10000 -10000 0 -1667 0 0


Blomsterarrangemang, övr -1000 -1000 -1000 -1000 0 0 0 0


Blommor och presenter, övr -2000 -2000 -2000 -2000 0 -3975 0 0


Övriga kostn ej spec -10000 -7500 -5000 -5000 -99 0 0 0 Quissevinst


-1808209 -1515534 -1176144 -826364 -1037058 -1042744 -126825 -9360


Resultat 42251 25651 7716 2171 62161 29236 148175 300640


Kostnader personal på kontoret -40000 Ej aktuellt i kommande budgetar


62161 -10764


Utan sponsring -100000


Ej bjuda på mingeldring, 75 -års jubileum 22781


-15058
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Datum: 2023-08-08 
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NSR genererade drygt 115 000.- i vinst och RM i Karlstad drygt 60 000.- i vinst. I Halmstad finns det 


ingen möjlighet av sponsring från staden. Viss oro finns för att riksmötet är svårt att få gå ihop 


ekonomiskt med tanke på den teknik som behövs för att säkerställa ett nytt anmälningssystem, ett 


hybridmöte och ett nytt röstningsförfarande tex sms-röstning för alla som deltar. MD:s bidrag har 


ökat från 275 000.- till 325 000.- men då avser den ökningen bland annat täckning för utländska 


gäster enligt överenskommelse. Dvs gäster betalar sin resa men allt annat står MD för. Inför 


Halmstad har även PIP Brian Sheehan önskat komma. 


 


Förslag till beslut: GR beslutar att avsätta 100 000.- till regleringsfonden i bokslutet för förra 


verksamhetsåret. Medel kan sedan avsättas till RM i Halmstad 2024 efter ansökan och nytt beslut av 


GR. 


 


Enkäten, RM Karlstad 
Av någon anledning har kontoret lagt ut enkäten utan ett aktivt val 1-5. Det innebar att om inget val 


görs så aktiveras 1 i alla fall. Det vill säga att respondenten anses vara mycket missnöjd i en fråga 


man valt att inte svara på. Enkäten för 2023 är uppbyggd på samma sätt som för 2022. 2022 


uppvisade inte den felaktigheten. Det syns tydligt i svaren för partnerprogram och fråga ställd till 


utställarna som därför är satta i ljusgrått. RMK ville inte skicka ut enkäten en gång till eftersom det 


med all sannolikhet skulle skapa missnöje över att behöva göra om det som man redan svarat på. 


RMK anser att man ändå kan dra slutsatser av svaren. För att kunna se utvecklingen är frågorna till 


största del samma som efter Falun. 


 


Redovisningen sker gruppvis i jämförelse. 


 


 
 


 
 


 


  


Sammanställning, Karlstad 2023 1 är mycket dåligt och 5 mycket bra


1. Information om riksmötet, Karlstad 1 2 3 4 5 Vet ej Totalt


1:1. Info om det fysiska riksmötet i sin helhet 3 5 14 33 20 0 75


1:2. Info på Facebook 3 8 17 12 11 24 75


1:3. Info på hemsidan 3 8 25 18 15 6 75


1:4. Info i tidningen Lion 11 3 13 20 10 18 75


1:5. Info i Riksmötesbulletinen 1 5 11 34 23 1 75


Sammanställning, Falun 2022 1 är mycket dåligt och 5 mycket bra


1. Information om riksmötet, Falun 1 2 3 4 5 Vet ej Totalt


1:1. Info om det fysiska riksmötet i sin helhet 2 17 38 21 78


1:2. Info på Facebook 1 9 14 9 45 78


1:3. Info på hemsidan 8 17 31 13 9 78


1:4. Info i tidningen Lion 5 19 17 17 19 77


1:5. Info i Riksmötesbulletinen 4 13 32 27 2 78
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Att många är missnöjda med röstningsförfarandet är helt klart. Men är det verkligen är 24, 17 och 50 


som är aktivt valda eller är det till del ovannämnda fel som ger utfall. RMK tar naturligtvis kritiken på 


allvar. 


 


 


  


2. Anmälan, Karlstad 1 2 3 4 5 Vet ej Totalt


2:1. Info om anmälan 14 8 21 16 18 2 79


2:2. Att hitta på hemsidan 17 7 12 19 17 7 79


2:3. Att anmäla sig 16 5 21 17 17 3 79


2. Anmälan, Falun 1 2 3 4 5 Vet ej Totalt


2:1. Info om anmälan 4 9 20 25 18 1 77


2:2. Att hitta på hemsidan 1 11 20 27 14 4 77


2:3. Att anmäla sig 8 16 11 24 18 77


3. Hitta rätt/Boende och parkering/Lokaler/Program, Karlstad 1 2 3 4 5 Vet ej Totalt


3:1. Info under fliken "Hitta rätt" 5 2 15 23 29 5 79


3:2. Info under fliken "Boende och parkering" 7 1 17 23 26 5 79


3:3. Info under fliken "Lokaler" 4 1 14 29 26 5 79


3:4. Info under fliken "Program" 3 7 9 32 25 3 79


3. Hitta rätt/Boende och parkering/Lokaler/Program, Falun 1 2 3 4 5 Vet ej Totalt


3:1. Info under fliken "Hitta rätt" 1 2 11 24 22 18 78


3:2. Info under fliken "Boende och parkering" 2 4 12 21 26 13 78


3:3. Info under fliken "Lokaler" 1 5 7 28 27 10 78


3:4. Info under fliken "Program" 2 10 29 29 4 74


4. Riksmötet och Riksmöteshandlingar, Karlstad 1 2 3 4 5 Vet ej Totalt


4:1. Upplevde du riksmötet i sin helhet 13 11 22 18 11 0 75


4:2. Fördelningen av förhandlingarna under två dagar 23 11 13 17 12 3 79


4:3. Informationen i riksmöteshandlingarna 10 6 19 24 17 3 79


4:4. Upplevde du som besökare att utställningsdelen fungerade 6 3 16 26 28 0 79


4:5. Upplevde du att lördagsaktiviteten fungerade. 4 6 16 28 14 11 79


4. Riksmötet och Riksmöteshandlingar, Falun 1 2 3 4 5 Vet ej Totalt


4:1. Upplevde du riksmötet i sin helhet 12 38 28 78


4:2. Fördelningen av förhandlingarna under två dagar 5 7 11 14 38 2 77


4:3. Informationen i riksmöteshandlingarna 1 3 11 26 35 76


5. Röstning i mobilen, endast för delegater, Karlstad 1 2 3 4 5 Vet ej Totalt


5:1. Nöjd med info om röstning före riksmötet 24 17 8 14 14 2 79


5:2. Enkelt att logga in i appen 17 17 11 8 24 2 79


5:3. Enkelt att rösta i mobilen 50 4 2 7 5 11 79
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Här görs bedömningen att ettorna är felaktiga. 


 


 
 


 


 


 
Likaså här eftersom partner sa si vara mycket nöjda till de som ledde programmen. 


 


 
 


 


 


 
 


 
 


 


 


 
 


 
 


Hela enkäten ligger i en PDF på hemsidan och i egen bilaga 3:A till rapporten. Ovan är det bara 


redovisat i siffror medans PDF:en tar med alla värdefulla kommentarer. Allting blev inte riktigt som 


tänkt i Karlstad och för det kan RMK bara beklaga. De missar som uppmärksammats kommer att 


förbättras till Halmstad. Vissa punkter är redan säkrade. RMK vill ändå påminna om det som trots allt 


var mycket som var positivt; god stämning, bra lokaler och mycket god mat. 


  


6. Utställare, Karlstad 1 2 3 4 5 Vet ej Totalt


6:1. Hur nöjd var du med din utställningsplats* 41 0 0 10 16 12 79


5. Utställare, Falun 1 2 3 4 5 Vet ej Totalt


5:1. Hur nöjd var du med din utställningsplats* 2 9 7 12 39 69


7. Partnerprogram, Karlstad 1 2 3 4 5 Vet ej Totalt


7:1. Hur nöjd var du med partnerprogrammet, Lars Lerin 35 0 6 5 12 21 79


7:2. Hur nöjd var du med partnerprogrammet, båttur 37 1 0 5 8 28 79


6. Partnerprogram, Falun 1 2 3 4 5 Vet ej Totalt


6:1. Hur nöjd var du med partnerprogrammet 3 17 54 74


8. Övriga frågor, Karlstad 1 2 3 4 5 Vet ej Totalt


8:1. Hur nöjd var du med boendena? 3 0 4 21 42 6 76


8:2. Hur nöjd var du med förhandlingslokalerna? 8 1 3 24 40 0 76


8:3. Hur nöjd var du med förtäringen? 2 4 5 22 42 1 76


8:4. Hur sannolikt är det att du åker till riksmötet i Halmstad-24? 8 2 18 15 28 5 76


7. Övriga frågor, Falun 1 2 3 4 5 Vet ej Totalt


7:1. Hur nöjd var du med transporterna? 1 18 47 12 78


7:2. Hur nöjd var du med boendena? 2 1 8 17 38 12 78


7:3. Hur nöjd var du med förhandlingslokalerna? 1 4 20 53 78


7:4. Hur nöjd var du med förtäringen? 7 4 17 17 27 1 73


7:5. Hur sannolikt är det att du åker till riksmötet i Karlstad-23? 4 2 10 11 33 8 68


Övriga frågor, Karlstad Fysiskt Digitalt Vet ej Totalt


8:5. RM både fysiskt och digitalt skulle du delta 59 10 7 76


Övriga frågor, Falun Fysiskt Digitalt Vet ej Totalt


7:6. RM både fysiskt och digitalt skulle du delta* 68 7 4 79


Övriga frågor, Falun Ja Nej Vet ej


7:7. Rösta med mobilen 58 11 8 77







  6(8) 


Lions Club International MD 101 SVERIGE 
 


Datum: 2023-08-08 


Lions Clubs International MD 101 Sverige – Geijersvägen 24 – 112 44  STOCKHOLM 


Halmstad 2024 
Staden medger ingen sponsring som redan nämnt under rubriken Ekonomi liksom förslag till beslut. 


 


Eftersom IP Brian Sheehan önskar komma ser RMK ingen möjlighet att tidsmässigt få in det om 


förhandlingen sker på en dag. Om IP kommer sänds föreläsningen under förhandlingsdelen så att alla 


i landet kan delta. Planeringen pågår för fullt med tidigare givna förutsättningar och det finns mycket 


goda förutsättningar att det ska bli bra och trevligt i alla delar. 


 


Enkät om deltagande 
För att kunna hantera hybridmötet måste RMK planera tänkt antal. En enkät skickades därför ut till 


landets alla medlemmar. RMK vill att medlemmen ska tänka sig in i olika scenarier. 


 


Oavsett hur riksmöten 


arrangeras kommer det alltid 


vara faktorer som gör att 


medlemmar väljer att avstå 


från deltagande. Det gäller 


att försöka fånga upp det 


som flest kan tänka sig att 


delta i. 


 


De 82 kommentarerna visar 


att frågan inte är svart eller 


vit. 


 


En vågad gissning utifrån de 


314 svaren är att 175-200 


personer skulle kunna vilja 


delta i ett hybridmöte. 


 


Enkäten bör betraktas som en 


fingervisning. Självklart hade 


det varit bra att kunna ge 


exakta förutsättningar men 


det blir lite av moment 22; för 


att få korrekta förutsättningar 


bör planeringen utgå från 


antal medverkande. 


 


Även denna enkäten ligger i egen bilaga 3:B till rapport 3 likväl som på hemsidan. 
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Lions Club International MD 101 SVERIGE 
 


Datum: 2023-08-08 


Lions Clubs International MD 101 Sverige – Geijersvägen 24 – 112 44  STOCKHOLM 


Anmälningsprogram 


Det finns en lång rad anmälningssystem. I egen bilaga 3:C ligger skärmdumpar från följande företag 


Magnet – finns även som app 


AnmälMigNu 


Ypsik Signup 


 


 


Röstningsförfarande 
I Finland har man röstat via SMS i fem år. I information från Finland berättar Susanna Gustafsson, som 


är anställd på det finska huvudkontoret, följande: 


Vi använder oss av sms-tjänsten Elisa Dialogi. Tyvärr hittar jag ingen information om tjänsten på 


svenska på Elisas sidor, men jag frågar vår Kari-Pekka Kenakkala, som skötte röstningen, om han skulle 


hitta någonting. Han jobbar där, så kanske han har lättare att få fram någonting på svenska därifrån 


direkt? 


Men lätt är ju systemet att använda. Så här ser våra anvisningar ut: 


”Röstningarna och valen med textmeddelanden 


Röstningarna vid årsmötet sker även detta år med textmeddelanden. Då röstningen inleds får alla 


officiella representanter ett textmeddelande där man kan se vilket ärende det gäller och alternativen. 


Röstningen sker genom att man skriver i svaret på textmeddelandet röstningsalternativets tecken, 


d.v.s. A, B, C osv. I meddelande får man inte skriva något annat. Bokstavsstorleken har ingen betydelse, 


dvs i röstningsresultatet tas i beaktande såväl A som a. Då ni svarat på meddelandet, kvitterar 


röstningssystemet att svaret kommit fram med meddelandet ”Din röst är registrerad”. 


Mötets röstningsrutiner 


1. Ordföranden meddelar ”koden” för röstningsalternativet eller valets person, som sänds 


med textmeddelande (visas även som infovisning). ”Koderna” är bokstäver från början av alfabetet, 


t.ex. A, B och C. Bokstavsstorleken har ingen betydelse. 


2. Ordföranden meddelar att röstningen börjar och då får den officiella representanten ett 


meddelande i telefonen där man berättar om röstningen och alternativen. 


3. Genast då man får textmeddelandet i mobiltelefonen kan man utföra röstningen. 


4. Då röstningen pågår, svarar systemet på ditt meddelande: ”Din röst är registrerad” 


5. Efter att ordföranden har konstaterat att röstningen har avslutats, tas inte meddelande 


mera i beaktande av röstningsresultatet. 


6. Systemet förhindrar att man flera gånger deltar i den aktuella röstningen. Med andra 


ord, endast den första röstningen tas i beaktande d.v.s. det finns inte möjlighet att ändra åsikt. 


7. Ordföranden påbörjar inte en ny röstningsomgång innan man fått lov av systemets 


övervakare att inleda en ny röstning. 


8. Ordföranden meddelar röstnings- eller valresultatet omedelbart efter det att 


röstningen/röstningarna har avslutats.” 


 


Om man googlar på Elisa Dialog kan man få info på svenska. Se i bilaga 3:D om röstningssystem.  
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Lions Club International MD 101 SVERIGE 
 


Datum: 2023-08-08 


Lions Clubs International MD 101 Sverige – Geijersvägen 24 – 112 44  STOCKHOLM 


Googlar man på sms-tjänster kan man se följande: 


Generic 


Elisa Dialogi –  


 


 


 


 
Annette Eiserman-Wikström Finn Bangsgaard        Thorbjörn Bengtsson Annica Nordell Mattias Öberg 


RMK 
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Rapporter/Rapporter 2023-24/Anmälningssystem, juli-23 


Magnet Event 


Bilaga 3:C 


2023-2024
Bil 16


2023-08-08
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Moms tillkommer förmodligen. 


2 188.- + 244.-/månad. 
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Här är vi: 


Öppet: Mån – fre: 08.30 till 16.30 
Ring gärna: 0225-410 22  | Support: support@magnetevents.com | 


Försäljning: sales@magnetevents.com 
  



mailto:support@magnetevents.com

mailto:sales@magnetevents.com
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Frågor till Magnet Event: 
1. Hur många anmälningspunkter dvs namn, adress, telefon, medlemsnr, klubbnr, val av logi, val av 


förtäring osv kan det ingå? 


Det avgör lions själva – ingen begränsning. 


 


2. Hur ser listorna ut som kommer tillbaka vid anmälningen? Deltagarlistor, ev lista över klubb som 


är anmäls, logi, förtäring osv. 


Excelblad med rubriker. (Det lions får idag ur dagens anmälningsformulär) 


 


3. Kostnad? 


5.- (6,25 ink moms) per anmälare. 


 


 


AnmälMigNu 
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Kontakt 
Frågor om AnmälMigNu! eller teknisk support? 


Info 


Frågor om att administrera ert evenemang. 
info@anmalmig.nu 


Support 


Tekniska frågor och utveckling av systemet. 


support@anmalmig.nu 


 


 


Frågor till AnmälMigNu: 
1. Hur många anmälningspunkter dvs namn, adress, telefon, medlemsnr, klubbnr, val av logi, val av 


förtäring osv kan det ingå? 


Det finns vissa "grunduppgifter" (namn, födelseår, e-post o.s.v.) man kan aktivera, men utöver dem kan 


man även lägga till extraval i form av "Klassegenskaper" och "Klassfrågor". Egenskaper är t.ex. enklare 


ja/nej frågor, typ "Bussbiljett", "Mat efteråt", medan frågor är mer fria, dels med fritext eller med 


alternativ. Det kan t.ex. vara "Har du några allergier?" och svarsalternativ "Nötter", "Ananas" o.s.v.. Så 


med lite kombinationer av dessa eller enbart frågor, så kan ni få in vilka uppgifter ni vill.  


Det ska ju dock nämnas att systemet kan inte göra någon direkt avancerad validering av svaren i dessa 


fall. Frågar ni t.ex. om Medlemsnr, så skulle de kunna svara "Ekoxe" eller något annat irrelevant. 


 


2. Hur ser listorna ut som kommer tillbaka vid anmälningen? Deltagarlistor, ev lista över klubb som 


är anmäls, logi, förtäring osv. 


Listorna för anmälda deltagare är dels "online" både för er som administratörer och för deltagarna (går 


att inaktivera publik lista) men ni kan även exportera vilka uppgifter ni vill i Excel-listor för deltagarna. 


Skulle ni behöva något speciellt format, så är det relativt lätt för mig att fixa, så det är bara att säga till. 


Det finns ju lite begränsningar i Excel dock när det t.ex. gäller flera svarsalterantiv i samma kolumn 


o.s.v., men det är svårt att påverka och är det som sagt något annat format på exporterad data ni önskar, 


så går det att fixa. 


 


3. Kostnad? 


Om inte allt för mycket guidning eller specialanpassningar behövs, så skulle jag gissa på runt 1000 + 


moms (1250.- ink moms) i kostnad. 
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Ypsik Signup 
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Kontakt: info@ypsik.com 
 


Frågor till Ypsik Signup: 
1. Hur många anmälningspunkter dvs namn, adress, telefon, medlemsnr, klubbnr, val av logi, val av 


förtäring osv kan det ingå? 


Antalet fält eller vad dom ska heta bestämmer man själv när man bygger formulären. 


 


2. Hur ser listorna ut som kommer tillbaka vid anmälningen? Deltagarlistor, ev lista över klubb som 


är anmäls, logi, förtäring osv. 


Deltagarlistorna kan man se direkt på webben, exportera lämpligt för utskrift eller exportera till Excel. 


Varje rad som en anmälan med formulärfälten som kolumner. 


 


3. Kostnad? 


119 kr (149.- ink moms) för Premium (max 500 anmälningar per månad) eller 299 kr (375.- ink moms) 


för Premium Plus (max 1500 anmälningar per månad). 


 


 


Dessutom finns det en massa appar att använda som 


Capterra 


Formogram 


Raceid 


Easypractice 


 


 



mailto:info@ypsik.com
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Ev kommentar 


82 responses 


Framtiden är digital  


Rättvist att alla medlemmar kan deltaga. Telefon, dator ett måste! 


Jag tycker det är viktigt att vi även kan träffas fysiskt, träffas och trivas är två viktiga hörnpelare i Lionsrörelsen 


Det är trevligt att träffas fysiskt, inte säkert att man kommer att delta på samma sätt hemifrån. 


Jag tycker att 75% av nöjet med ett riksmöte är att träffa gamla vänner och även knyta nya kontakter. 


Jag tror att det i framtiden blir ganska svårt att anordna riksmöte med fysisk närvaro. Dels beroende på att 


kostnaderna är för stora för att klubbarna ska klara av dessa samt att avstånden i Sverige är extrema. PDG 


Hans-Åke Lindelöw 


Viktigt att mötena är effektiva. Viktigt att man kan gå in och ur på ett enkelt sätt, att det finns ett tidsschema 


som följs så gott som möjligt. Man kan behöva se över formen för RM möte. Kanske att välja en lättillgänglig 


ort per distrikt där hybrid-RM hålls vart 5e år.  


Bilaga 3:B 


2023-2024
Bil 17


2023-08-08
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Det vore tragiskt om RM blir helt digitala. Vi måste träffas någon gång per år och utbyta erfarenheter och ha 


roligt. Så fattiga kan vi inte vara. 


Praktiskt och ekonomiskt är digitala riksmöten absolut bäst alternativ 


Jag är ny medlem och svårt att säga om jag kan/vill deltaga digitalt på kommande riksmöten men nu vill jag 


definitivt deltaga på i varje fall ett möte för att få bättre koll och insyn 


Bra att använda teknik som fungerar 


Om jag deltar fysiskt beror till stor del på avståndet till mötet 


Framtiden medger ett både/ock-scenario i den takt organisationen uppgraderar sina digitala kunskaper 


Sociala mötet viktigt i sammanhanget  


fråga 1 och 2 svar vet ej idag 


Då Riksmötet för det mesta är i södra delen av landet, blir det för dyrt att delta fysiskt för oss som bor i norra 


delen av landet. En större spridning över landet vore önskvärt. (Sverige slutar inte vid Gävle) 


Åtminstone borde möjligheten att lyssna på möte vara tillgängligt.  


Vi måste mötas 


Lions Dacke Rolf Wimhed 


Det bästa med riksmötet är att träffa andra lions  


Enkelhet. Agenda, datum, klockslag samt länk.  


Kommer att vara fysiskt på plats som en av arrangörerna  


Riksmöte är så mycket mer för Lionsandan än bara själva beslutsfattandet 


Alla skall kunna deltaga med dessa avstånd är möte via telefon ett måste. 


Hybridmöte är att föredra då deltagarantalet verkar sjunka snabbare än medlemsantalet, mycket beroende på 


långa avstånd och åldrande medlemmar som inte är bekväma med att resa långt. En kostnadsfråga också 


naturligtvis, många klubbar har inte ekonomi att bekosta resa och uppehälle för delegater. Åtminstone någon i 


varje klubb bör kunna medverka digitalt, men samtidigt ska de som vill kunna delta på plats för samvaro och 


trivsel, se på utställningar mm. Det är inte bra för demokratin i vår rörelse med lågt deltagarantal på 


Riksmöten. 


Trevligast med fysiska möten. 


Fysisk närvaro är alltid att föredra då personliga träffar är alltid utvecklande men i de fall där man är förhindrad 


att delta personligen är det digitala alternativet en bra kompromiss. 


Hoppas på fysiska möten men med hybridmöjlighet 


Det måste vara möjligt arr träffas fysiskt. 


Anser inte att jag behöver ta del av mötet direkt. Blir jag kallad, så försöker jag koppla upp mig. 


jag kommer att delta fysiskt 


Eventuellt. Vi pratar om att samarbeta och sammanhållning, vilket jag tror att det inte blir med digitala möten. 


1 gång per år borde man kunna träffas. Däremot krävs en planering som passar och även ekonomiskt. 1-2 


övernattningar annars för dyrt Risken stor med längre mellan ledning och klubbar-distansering om man inte 


träffas. Information och föreläsningsserier tror jag på fungerat jättebra digitalt i andra föreningar. Detta bör 


föregås av diskussion i klubbarna och mera genomtänkt.  
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Mycket klokt att ordna digitalt Riksmöten i framtiden, för att göra det bättre för medlemmarna att kunna vara 


med. Inte många som har råd att åka på de.  


Jag har svarat ja och jag tycker det är bra att möjligheten finns, men det kan aldrig ersätta värdet av ett fysiskt 


möte. Jag föredrar att delta på plats om jag har möjlighet, 


På fråga 2 kan jag inte garantera att jag deltar 


Om jag kommer att delta beror på hur effektivt mötet drivs.  


Mina nej är inte pga att det är hybrid eller rent digitalt möte 


Beror helt hållet på om det tidsmässigt passar. 


Digitala möten är bra men det är alltid bättre och mötas fysiskt och då utbyta erfarenheter med varandra  


Nu kommer jag att vara med fysiskt i egenskap av DG/DG Elect 


Föredrar fysiska möten, men tror att det är bra att kunna ha hybridmöten för de som får långt att åka 


Före rent digitala möten måste utbildning i digital mötesteknik genomföras på stor bredd bland medlemmarna  


En gång om året borde man kunna vara med på plats för personliga möten. Digitalt är effektivt men man missar 


personliga mötet- viktigt!! 


Om vi vill behålla lionsrörelsen i Sverige i framtiden, MÅSTE det bli som fysiska möten. Ett Riksmöte är inte bara 


att rösta, träffas ,trivas o utbyta tankar och erfarenhet.  


Ett RM skall samtidigt vara en social mötesplats. 


Vill helst delta i fysiska möten, men om det inte går är ju den digitala möjligheten viktig för vår verksamhet 


Gillar mycket att vara medlem i Lions , men jobbar helst på gräsrotsnivå 


Ett RM skall vara "Trivas och träffas" annars får det vara.  


Digitala möten kommer att ge klubbmedlemmar möjlighet att delta på ett demokratiskt och rättvist sätt 


oavsett var du bor .. Även bättre för miljön. Men det gäller att region, zon och klubbstyrelsen informerar 


klubbarna om vikten att delta. Att förstå att det är en möjlighet att påverka och känna delaktighet. 


Fråga 1 förutsätter att jag har möjlighet tidsmässigt. 


Svårt att veta eftersom jag har inte alla tider framför mig. Har inte helt klart med mina arbetsschema.  


Att bara ha ett digitalt riksmöte som framtidsform vore döden för demokratin inom Lions. Det vore bättre att 


ha riksmöte var tredje år och däremellan typ årsmötesform 


I utgångsläget kommer jag att delta fysiskt där det är fysiskt, ekonomiskt och praktiskt möjligt. Min 


grunduppfattning är att alla möten i Lions skall vara digitalt tillgängliga. Tillgängligheten till möten är 


förmodligen en av faktorerna för att intressera nya medlemmar och skapa flexibilitet för nuvarande 


medlemmar.  


Att träffas fysiskt är en viktig del av utbytet delegater i mellan speciellt för oss som är relativt nya medlemmar. 


Det är ju enda tillfället att träffas över distriktsgränsen. Det är också viktigt att det finns möjlighet att kunna bo 


i husvagn eller husbil på rimligt avstånd från kongresslokalen för art få ned kostnaden för boendet. 


Jag har tänkt att åka till riksmötet i Halmstad 


Föredrar dock både och, fysiska möten ska inte ringaktas. Men fler kunde delta vid hybridmöten 


Föredrar absolut fysiskt möte 


Jag HAR för avsikt att deltaga i riksmötet i HALMSTAD, behöver jag anmäla mif nu?  
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Kommer antagligen att delta fysisk i Halmstad. Tror inte på rent digitala RM. 


En bra framtidslösning vore kanske att hålla digitalt och hybrid RM vartannat år. 


Kommer förmodligen inte att delta i vilket fall  


Bra alternativ m h t kostnader och miljö 


Det är alltid bäst med fysiska möten. De ger mest i dialog med andra Lions. 


Detta svar är under förutsättning att datum och tid kan sammanföras med mina övriga inbokade aktiviteter. 


Inga problem att delta i digitala möten. Tränade under pandemin 


Absolut om jag är delegat men jag personligen tycker INTE frågorna är rätt ställda i en enkät som går ut till alla 


Lions medlemmar för att veta hur man löser teknik frågan för dom som kanske deltager. 


Halmstad ligger så nära att jag kan åka dit om jag vill delta.  


Jag kommer fysiskt 


Men ... om vi inte har möjlighet att träffas fysiskt i ett större evenemang minst vartannat år kommer Sverige 


Lions att krympa och försvinna så småningom. Jag tycker att ett fysiskt träff eller ett hybrid, inte nödvändigtvis 


RM, ska äga rum i Norrland, Svealand och Götaland var tredje år. 


Kommer att delta fysiskt. Tveksam hur man svarar på fråga 1. 


Andra åtaganden riksmöteshelgen 


Det är av stor vikt att vi kan fortsätta med fysiska möten, men om det går att lösa tekniskt, så är det ok för mig 


med hybridmöten. Skittråkigt med enbart digitala möten. Mvh Sune ZO Zon 7 101 o 


Nog kan man träffas en gång om året för att hålla vännerna vid liv 


Lägger all energi på klubbens aktiviteter. Lämnar till andra att agera på högre plan.  


Absolut viktigt för Lions överlevnad är de fysiska möten som skapar en gemenskap som stärker oss annars så 


tappar vi känslan av att vara en av världens största hjälporganisationer. 


Tråkig men nödvändig utveckling? 


Redan till Riksmötet i Halmstad bör hybridmöte införas 


Jag har för avsikt att närvara fysiskt, hybrid möten blir ofta "röriga" 


kan för lite om tekniken och träffar gärna andra Lions "live" 


Det är roligast att vara på plats, men det kan vara svårt att ta sig dit med tanke på kostnader. 


Riksmötesstrukturen är en förlegad funktion. 


Riksmötet i sin nuvarande form är inte ett möte för flera nuvarande definitivt inte för framtida medlemmar 


 


 








Generic 
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I kontakt med företaget fick RMK följande information. 


En ansvarig rösträknare loggar in på hemsidan för att se inkommande sms. 


Ordförande säger tex ”Väljer ni Kalle som GRO ska ni svara ja”. ”Väljer ni inte Kalle ska ni svara nej”. 


”Vill ni avstå sms:a inte alls eller möjligen svara Avstår”. 


Den ansvarige rösträknaren kan efter röstningen gå in och se att x stycken svarade Ja och y stycken 


svarade Nej och eventuellt z stycken Avstår att rösta. Man är tvungen att räkna rösterna eftersom det 


inte finns något program som räknar åt rösträknarna. Ingen skillnad mot att räkna avgivna röstsedlar. 


 


Kostnad 250.- - 500.- per månad. Naturligtvis måste detta undersökas närmare. 


 


Fördelen är att alla borde kunna rösta med sin vanliga telefon. 


  







Elisa Dialogi, Finska systemet 


 
 


 
 


 







 
 


Redovisar det finska systemet trots att det inte ännu finns att tillgå i Sverige. 


 


Det finns säkert andra sms-tjänster som inte redovisas här. 
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Lions RM/RMK/Riksmöten/Karlstad 2023/Enkät/Utvärdering av RM 2023, Karlstad 


Utvärdering av det fysiska riksmötet Karlstad 11-14 maj 2023 


Nedan redovisas de svar som har kommit in. Tyvärr har kontoret skickats ut enkäten på ett 


sådant sätt att om ingen siffra aktiverats angavs siffran 1, dvs mycket missnöjd, som svar. Detta 


uppmärksammades när svaren på frågorna kring partnerprogrammet redovisades. Många av de 


som deltog på partnerprogrammen i Karlstad sade sig vara synnerligen nöjda och därför blev 


det märkligt när flera redovisat ettor. Av den anledningen vågar RMK sätta dessa ettor inom 


parantes likväl som ettorna på fråga ”Hur nöjd var du med din utställningsplats” som bara skulle 


besvaras av de femton utställarna. Övriga ettor redovisas men säkerheten i dem går inte att 


avgöra eftersom RMK inte vet om ettan är aktiverad i avsikt att visa missnöje eller om frågan 


inte besvarats. Övriga siffror och ”Vet ej” är aktivt valda genom scrollning av listan. RMK 


valde att inte gå ut en gång till eftersom det, med all sannolikhet, inte skulle innebära att man 


tog sig tid att svara igen. 


Information om riksmötet 
1 2 3 4 5 Vet ej 


1 Hur nöjd var du med informationen om det fysiska 


riksmötet i sin helhet. 


1 helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


3 5 14 33 20 0 


75 


2 Hur nöjd var du med informationen på Facebook? 


1 helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


3 8 17 12 11 24 


75 


3 Hur nöjd var du med informationen på hemsidan? 


1 helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


3 8 25 18 15 6 


75 


4 Hur nöjd var du med informationen i tidningen Lion? 


1 helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


11 3 13 20 10 18 


75 


5 Hur nöjd var du med informationen i Riksmötesbulletinen? 


1 helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


1 5 11 34 23 1 


75 


Kommentar: 


• Jag saknade detaljprogram för lördag förmiddag, det framkom inte vilka olika programpunkter och tider.


• Använder Facebook mycket men så inte detta


• Hade varit bra att få mer detaljinformation innan anmälan. T.ex. tidpunkt och startplats för


partnerprogram.


• Maten var i alla fall jättegod.


• Riksmötesbulletinerna är mycket bra, för då är man uppdaterad hela tiden.


• Absurd omröstning.


• Saknade viss vital info såsom handikapparkering, ställplatser, tips på parkering mycket nära CCC.


• Det behövs såväl digital agenda som digital medverkan. Stor potential finns för att göra det här bättre.


• Man kanske ska fråga de som inte deltog på RM också.


• Bra info, men det är ju på mitt ansvar att leta upp just det jag behöver.


Bilaga 3:A 


2023-2024
Bil 19
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Anmälan 
 1 2 3 4 5 Vet ej 


1 Hur nöjd var du med informationen om anmälan? 


1 helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


 


14 8 21 16 18 2 


79 


 


2 Hur svårt var det att hitta anmälan på hemsidan? 


1 mycket svårt 5 mycket lätt. 


 


17 7 12 19 17 7 


79 


3 Hur svårt var det att anmäla sig? 


1 mycket svårt och 5 mycket lätt. 


 


16 5 21 17 17 3 


79 


Kommentar: 


• Otydligt och krångligt. Och trots att alla uppgifter var korrekt ifyllda så var vi inbokade på enkelrum i 


stället för som angetts dubbelrum. Min partners namn, biljetter, namnbricka mm saknades. Det var vi 


tvungna att komplettera vid incheckningen och de som skötte det var tydligt oorganiserade för att hantera 


situationen. Måste förbättras betydligt i framtiden. 


• Lite omständligt 


• Helt otroligt att det skall vara så komplicerat att anmäla sig. Speciellt numera när det ändå inte kommer 


mer än drygt 200. Det gick ju enkelt när 5 ggr fler kom. 


• Svårigheten låg i att både hustrun och jag var delegater. Framgick inte klart om det registrerades så. 


• Borde funnits mer lättillgänglig länk direkt från Facebook och annan social media 


• Så många val beroende på om man tillhörde det ena eller det andra... 


Hitta rätt/Boende och parkering/Lokaler/Program 
 1 2 3 4 5 Vet ej 


1 Hur nöjd är du med informationen under fliken ”Hitta 


rätt”? 


1 helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


 


5 2 15 23 29 5 


79 


2 Hur nöjd är du med informationen under fliken ”Boende 


och parkering”? 


1 helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


 


7 1 17 23 26 5 


79 


3 Hur nöjd är du med informationen under fliken ”Lokaler”? 


1 helt missnöjd och 5 helt nöjd.. 


 


4 1 14 29 26 5 


79 


4 Hur nöjd är du med informationen under fliken ”Program”? 


1 helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


 


3 7 9 32 25 3 


79 


Kommentar: 


• Detaljinfo om programmet på lördag fm 


• Eget boende 


• Generellt svårt att öppna upp informationen i mobilen, man kom inte åt menyvalet längst upp till vänster. 


• För mycket program runt om kring. 


• Med tanke på både miljö och tillgänglighet så borde både program och all annan information finnas 


digitalt och inte enbart i fysisk lim bunden form! 


• Bättre information om parkering och kostnad. 


• Laddning av elbil på Scandic City fungerade inte alls trots hjälp från hotellpersonalen. Blev lite jäktigt 
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Riksmötet (RM) och Riksmöteshandlingar 
 1 2 3 4 5 Vet ej 


1 Hur upplevde du riksmötet i sin helhet? 


1 mycket dåligt och 5 mycket bra. 


 


13 11 22 18 11 0 


75 


 


2 Hur upplevde du fördelningen av förhandlingarna på två 


dagar? 


1 mycket dåligt och 5 mycket bra. 


 


23 11 13 17 12 3 


79 


3 Hur upplevde du informationen i riksmöteshandlingarna? 


1 mycket dåligt och 5 mycket bra. 


 


10 6 19 24 17 3 


79 


4 Hur upplevde du att utställningsdelen fungerade? 


1 mycket dåligt och 5 mycket bra. 


 


6 3 16 26 28 0 


79 


 


5 Hur tyckte du att lördagens aktivitet fungerade? 


1 mycket dåligt och 5 mycket bra. 


 


4 6 16 28 14 11 


Kommentar: 


• Förhandlingarna bör kunna hanteras på en dag. 


• "1. Saknade någon som höll i programmet. Det var långa tysta stunder som kunde fyllts på med olika 


informationer eller musik! Fanparaden var tråkig! Saknade amerikanska flaggan?  


• 5. Info om vad och när. Kanske någon workshop/grupparbete?" 


• Mer ny Lions saker till försäljning 


• För min del hade det fungerat bättre med en hel dag då man arbetar och måste ta ledigt för att ansluta och 


delta. 


• Dåligt: ingen musik vid inmarschen med fanorna, inte heller under parentationen. Ingen 


underhållning/musik under banketten. Det tog mycket lång tid innan alla hade fått mat, både fredag och 


lördag kväll. På ”tagen” skulle det stått vad man hade anmält sig till/betalat för (se tidigare år) inte lösa 


lappar som man lätt tappar bort. 


• En del utställare kom senare 


• Fördelningen på två dagar var bra eftersom man fick mer tid att träffas och utbyta synpunkter med andra 


lions! 


• Av ek skäl ska man endast ha förhandlingar under en dag. 


• Uppdelning i 2 dagar är helt förkastligt. Fördyrar i onödan. 


• "Hade velat få ett tryckt ex av Riksmötestrycket. Lördagen -hade behövts en paus i programmet - lite för 


långt stillasittande" 


• Kostnaderna för medlemmarna ökar då riksmötet sprids ut över fler dagar,  med påföljd att färre kommer 


till mötet. 


• Invigningen var minst sagt blek.  Förra året skrev jag ut RM-trycket helt i onödan. I år gjorde jag inte och 


vi fick inget. Svårt att hänga med i synnerhet som det inte bläddrades fram på storbilden heller mer än 


sporadiskt. Mötet var segt!!! 


• "Saknade information om Lions på hotellet. Saknade riksmötestrycket i pappersform." 


• Valsituationen digitalt fungerade inte. 


• Bra att ge utrymme till utförlig information om t.ex BQtL vilket kan ha varit svårt på en dags Riksmöte 


om registrering mm skall hinnas med. 


• Utdelningen av Bragdlejon m.m. blir inte bra när bara 1 av 4 tilldelade kan komma. Här behöver tiderna 


justeras så att besluten tas betydligt tidigare än idag. 


• Jag tycker definitivt inte om att förhandlingarna ligger på två dagar. Det fanns t tidigare en intention om 


att korta ner Riksmötet till två dagar. Nu är det fyra. 


• Utställning var bra men kunde varit större med fler externa samarbetspartners. Maten var utsökt! Sista 


middagen var förvisso trevlig men det v ... 


• Tycker det var svårt att hitta riksmöteshandlingar Man bör tydligt markera åter samling efter paus. Ex 


Som teater inringning 1 till 3 ggr. 


• Det var alldeles för torftig invigning där fanor saknades. 
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• Det frågades vad vi ska göra för att få fler till riksmötet. Jag tycker att blårockarna ska hänga av sig sina 


kavajer så vi blir jämställda. Vi jobbar ... 


• Det var för mycket strul under förhandlingarna. Bör gå att korta väsentligt. 


• Underkänd organisation (saknades!) Saknade seminarium som i Falun. 


• Valsituationen digitalt fungerade inte. 


• Saknade information om Lions på hotellet. Saknade riksmötestrycket i pappersform. 


• 5) Ett avsnitt var för långt. 


 


Röstning i mobilen, endast delegater ska svara 
 1 2 3 4 5 Vet ej 


1 Hur nöjd var du med informationen om röstningen före 


riksmötet? 


1 helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


 


24 17 8 14 14 2 


79 


2 Hur enkelt var det att logga in i appen? 


1 mycket svårt och 5 mycket enkelt. 


 


17 17 11 8 24 2 


79 


3 Hur enkelt var det att rösta i mobilen? 


1 mycket svårt och 5 mycket enkelt. 


 


50 4 2 7 5 11 


79 


Kommentar: 


• Ingen röstning i mobilen kunde genomföras. 1 tim. för att leta fel utan att kunna åtgärda. Helt 


oacceptabelt att inte testa systemet före. 


• Tekniken fungerade inte och till nästa år måste ni testa så den fungerar flera ggr innan ! 


• Om det fungerade som tänkt inga problem. 


• Fullständigt kaotiskt som också slutade med ett fiasko. Tydliga instruktioner hur man använde appen 


borde ha skickats ut i förväg och lagts på hemsidan. Det fanns ett möte i appen som hette Demo? Till 


vilket syfte? Det gick inte att göra något med det valet. Här trodde jag att det skulle kunna använts för att 


"öva" sig på handhavandet i appen. Sedan detta långa väntande på att att "alla" skulle bli inloggade. 


Varför det? Det finns ju inge koll på om alla delegater är närvarande om man kör manuell röstning med 


lappar. På samma sätt med röstning via appen. Det kan inte finna skrav på att alla delegater skall vara 


inloggade. Sätt en fast tidpunkt då röstningen (exv om 10 minuter) skall börja, de som inte är inloggade 


till dess får inte rösta precis som de som glömt sin badge eller sina röstkort nekades rösta. Proceduren 


måste göras om i grunden till nästa RM om detta system skall användas framöver. 


• Bra att få ha prövat. 


• "Kanske varit extra tydligt att badgen ALLTID skall vara med, samt att ALLTID ha med reservplanen? 


Testa röstningen i skarpt läge på ett DM innan, fast det kanske är gjort? Blir nog enkelt om systemet 


fungerar, tror verkligen på att rösta virtuellt i Halmstad" 


• Slogs systemet ut av för dålig datakapacitet i CCC? Vi var ju många användare samtidigt. 


• Jag kunde logga in direkt (Android), tydlig beskrivning. Utgår från att man testkört systemet innan, finns 


det andra system som är mer säkra att tillgå? 


• Det fungerade inte. 


• Inte bra att det testats innan. 


• "Allmän kommentar: Digital röstning via Go Plenum fungerade inte då fler deltagare hade problem att 


ansluta sig. För min del var det inga problem! Rekommendation är att se till att delegater har installerat 


appen korrekt vid registrering. Dvs. få testat vid registrering! Detta bör beaktas till RM i Halmstad." 


• Tydligare vad det gäller inloggning och utloggning 


• Bättre tur nästa gång! 


• Det blev ingen omröstning i mobilen. 


• "Efter allt besvär så fall niade det ju inte ändå. Dåligt" 


• Nu vet vi ju att det sprack totalt. Hade någon klubb eller zon testat digital röstning och i så fall gick det 


perfekt eller? 


• Jag vet inte vad som var fel det fick vi ingen förklaring till, men enkelt är det inte, kom ihåg att 


deltagarna är av äldre modell och inga datanördar 


• Fungerade inte. 
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• Fungerade inte varför omröstning fick ske på traditionellt sätt. Borde ha testats i förväg. 


• Röstning fungerade inte, dåligt att det inte var provat innan. 


• Det funkade inte alls. Att man inte testar detta innan var dåligt. 


• Eftersom rösningen inte funderade är det svårt att ha åsikter. 


• Nu hade man ju inte gjort en fullödig test. Vilket renderade i att allt brakade ihop. 


• Urdåligt att inte ha ett testat och säkert röstningssystem. 


• Total flopp. Måste testas innan ett så här viktigt steg tas. 


• Fråga 3 oväsentlig då vi trots att mötet ajournerades över en natt inte fick använda digital röstning. Dels 


pga delegaters ringa tekniska förmåga dels ... 


• Om det hade fungerat så hade det varit bra, samt vikten som användare att registrering och test av appen 


som användare är viktig innan mötet. 


• Man bör ha hjälpt deltagarna tidigare som hade problem. 


• Önskvärt för trivsel med ett välplanerat underhållningsprogram och ev dans, vid banketten, lördag. 


• Gick inte att rösta! 


• Potential till förbättring...... 


• Enkelt att logga in, men jag visste inte om jag hade lyckats eller inte. Det verkade vara en allmän undran. 


Trist att röstningen inte funkade. En digi ... 


• Gick inte att rösta i mobilen. 


• Fungerade inte. Borde ha förbereds bättre. Borde ha testats ordentligt före mötet. 


• Helt fel att rösta med mobilen när alla röstberättigade var närvarande och produkten inte var utprövad 


innan. 


• Uruselt! Nya procedurer måste vara ordentligt testade. 


• Vi lyckades ju inte att rösta det är därför jag inte vet. 


• Fungerade inte. 


• 3) röstning uteblev. 


• Röstningsförfarandet borde ha testat tidigare, dvs ställt frågan till delegaterna dagen innan om de hade 


laddat ner appen och kört en provröstning. Po ... 


 


 


Utställare, endast utställare ska svara 
 1 2 3 4 5 Vet ej 


1 Hur nöjd var du med din utställningsyta? 


1 helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


 


(41) 0 0 10 16 12 


79 


Kommentar: 


• Bra med plats. Borden var märkta och klara. 


• Bra att ge utrymme till utförlig information om t.ex BQtL vilket kan ha varit svårt på en dags Riksmöte 


om registrering mm skall hinnas med. 


 


Det var bara 15 utställare så tydligen är det inte bara utställarna som svarat utan även besökare. 


Eftersom det står en 1 i svaret redan innan man valt – så är det troligt att de 41 ettorna inte är aktivirerade 


svar? 


 


Partnerprogram, endast de som åkt på partnerprogram ska svara 
 1 2 3 4 5 Vet ej 


1 Hur nöjd var du med partnerprogrammet, Lars Lerin 


1 helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


 


(35) 0 6 5 12 20 


79 


2 Hur nöjd var du med partnerprogrammet, båttur 


1 helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


 


(37) 1 0 5 8 28 


79 
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Kommentar: 


• Lars Lerins person saknades. 


• Mycket bra och trevlig program och uppskattat. MEN om man bjuder in representanter från grannländer 


så borde artighet och gott värdskap innebära att någon arrangör avdelades för att "ta hand om" dessa 


gäster. 


• Deltog inte 


• Pratade i mun på varandra i samband med guidningen. 


• Junior hällde upp kaffet!!! 


 


Det var 39 på Lerin och 25 på båten så det är inte bara partnerdeltagarna som svarat. 


Eftersom det står en 1 i svaret redan innan man valt – kan det ha blivit en bugg så att de 35 och 37 ettorna inte 


är aktiverade svar? 


 


Övriga frågor 
 1 2 3 4 5 Vet ej 


1 Hur nöjd var du med boendena? 


1 helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


 


3 0 4 21 42 6 


76 


2 Hur nöjd var du med förhandlingslokalerna? 


1 helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


 


8 1 3 24 40 0 


76 


3 Hur nöjd var du med förtäringen? 


1 helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


 


2 4 5 22 42 1 


76 


4 Hur sannolikt är det att du åker till RM i Halmstad-24? 


1 helt osannolikt och 5 helt sannolikt. 


 


8 2 18 15 28 5 


76 


5 Om riksmötet i Halmstad 2024 blir både fysiskt och digitalt skulle du föredra att: 


Delta fysisk 


 


Delta digitalt 


 


Vet ej 


 


 


Kommentar: 


• Se till att den digitala delen testas ordentligt och fungerar! 


• Punkt 5 beror helt på om man kan åstadkomma ett fungerande digitalt förfarande. Kuponghanteringen till 


måltiderna förvirrande. Ibland krävdes biljett, ibland inte. Att sälja hela vinflaskor till 


Riksmötesmiddagen knasigt då man förmodligen vill dela med någon men kanske inte hamnar vid 


samma bord. Sedan borde det informerats om att dryckeskupongerna till Riksmötesmiddagen inte skulle 


lösas in i baren utan att det var bordsservering som gällde. Kuponghanteringen drar ner måltidsbetyget 


som dock vad gäller den serverade maten (på middagarna för vår del) var jättegod och av hög klass, en 


femma för maten. 


• Tror verkligen att möjlighet att delta både fysiskt och digitalt skulle öka deltagandet 


• 3. Det tog för lång tid att servera bubblet vid minglet före banketten. För dålig rotation på folk efter 


servering. 


• "Tog för lång tid att få ut maten såväl lunch som middag, kl 21 är försent för många att äta, man kan 


önska ett effektivare sätt vad gäller dryck och mat - tips till Halmstad. 


• Då Halmstad ligger närmare blir det fysiskt annars hade det blivit digitalt." 


• Då vi har långa avstånd inom Sverige kan det vara fördel att kombinera fysiskt och digitalt möte. Men det 


senare (digitalt möte) ger tyvärr inte lika bra personliga kontakter. 


• Det var väldigt varmt på plan 5 i västra delen 


• Lions måste bli bättre på digitala konferenser. RM, GR och andra lionsmöten de senastes åren har visat 


att vi inte klan genom föra digitala möten på ett trovärdigt sätt. Lions Profil visar att även LI fått göra om. 


59 


10 


7 
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• Halmstad är nära. Men skall demokrati råda så måste möjlighet att delta digitalt finnas. Min åsikt är att 


det borde finnas möjlighet att ordna RM enklare. Allt upplevs nu dyrt som drycker till maten och 


parkering för flera hundra som kommer utöver själva deltagandet. 


 


Övriga kommentarer 


• Trevligt 


• Maten var alldeles perfekt (Avsevärt mycket bättre än Falun t.ex.) Detta har vi svarat på gemensamt 


eftersom vi båda var delegater för LC Sjöbo. Bästa Lionhälsningar // Bodil och Tomas 


• Mitt boende jag själv ordnade fungerade utmärkt. Men det berodde på mig och inte på 


organisationen. 


• Det är nog bra att ha alternativet. 


• Bra med svenskt kött till RM-middagen! 


• Mat på torsdag kväll var väl lite så där, därför betyget. 


• 1) Scandic City, tråkiga rum. 


 


Tack för din medverkan! 
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Till: 
GR2 


Rapport från NSR 
Nordiska Samarbetsrådet, (NSR) eller som vi kallar oss när vi gemensamt deltar vid Lions 
evenemang utanför de nordiska länderna ”Lions of Scandinavia” är en samarbetsorganisation 
mellan de fem nordiska multipeldistrikten MD101 Sverige, MD 104 Norge, MD106 
Danmark, MD107 Finland och MD109 Island. 


Mellan våra årsmöten är det CC Board som har beslutande rätten i de ärenden som handläggs 
löpande under året. 


I årets CC Board ingår: 
Ordförande: 
CC Anne Kathrine Fossum MD104 Norge 
Ledamöter: 
CC Pia Rundberg, MD101 Sverige 
CC Ida Morgensen, MD106 Danmark 
CC Mika Pirttivaara MD107 Finland 
CC Sigfrida Andradottir MD109 Island 
Sekreterare: PCC Björn Zarbell MD104 Norge 


Till sin hjälp med att bereda ärenden för handläggning vid CC Boards möten och till NSR´s 
årsmöte finns ett arbetsutskott, NSR-OC. I NSR-OC ingår en ledamot från vardera av de fem 
multipeldistrikten.  
Sveriges ledamot detta verksamhetsår är undertecknad. 


 


Pågående och kommande NSR projekt och aktiviteter 


NSR länderna är med och delfinansierar ett IR projekt som väljs efter förslag från de fem 
multipeldistrikten. Pågående projekt är ett danskt projekt, ”Pediatic Ward at the Heri Village 
Hospital i Munalilla Tanzania”. Detta projekt avslutas i och med detta verksamhetsår och 
efterträds av ett norskt projekt ” Creating Opportunities through Sustainable Agriculture” i 
Aruba regionen i Uganda. 


NSR driver sedan 30 år aktiviteten Orkester Norden. Det är en ungdoms-symfoniorkester som 
nyskapas varje år. Orkester har förnärvarande sin bas i Lahti i Finland.  
I år genomför orkestern tre konserter, en i Finland och två i Sverige.  
Inbjudan till de två konserterna i Sverige har gått ut alla Lions medlemmar i Sverige. 


 


Älekulla i augusti 2023 
Finn L Bangsgaard 
Ledamot NSR-OC 
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Rapport till AU / GR2, augusti 2023 


Aktuellt beredskapslager hos MSB i Kristinehamn 
SÄNDNING MAT20256 / Projekt Pakistan, slutfört. 
Det finns 16 stycken 12kvm familjetält och 80 filtar kvar av sändningen, som är slutredovisad till 
LCIF. 


SÄNDNING MAT 21931 / Projekt Turkiet, slutfört. 
Det finns 18 stycken 12kvm familjetält och 176 filtar kvar av sändningen som är slutredovisad till 
LCIF. 
Samhället har nu byggt containerbostäder mm. med längre hållbarhet som frigör 240 begagnade 
familjetält som finns i depå i Turkiet, redo att användas vid nästa katastrof. 


SÄNDNING MAT21931 
Ankommande transport till MSB Kristinehamn 10/8 2023, 400 stycken 12kvm familjetält, 2000 filtar 
och 12 stycken 30kvm samlingstält. Slutredovisas till LCIF i september -23. Inget projekt på gång. 


NÄSTA SÄNDNING: 
Måste godkänns av GR2, 2023-08-24. 


BORDSTÄLT FINNS TILL SALU IGEN 
Klubbarna kan köpa 0,25kvm demotält till sina aktiviteter för SEK 600:- + porto till sina 
aktiviteter från LC Kristinehamn, Björn Åström, bjornastrom@yahoo.com , 0730-472 683. 


SALDO 
Vid verksamhetsårets slut den 30 juni 2023 fanns det SEK 4 361 261.- på kontot. Varorna i 
sändning MAT21931 betalda men ej svenska frakter och speditionsavgifter. 


LCIF 
Aktiviteten BQtL har av LCIF placerats att ansöka ”Designated Grant” i fortsättningen, där 
det inte finns ett maxbelopp för utdelade medel. Efter påstötningar från BQtL har LCIF 
förkortat beslutstiden efter ansökan till 60 dagar samt att MAT får slutredovisas när tälten är i 
MSB:s lager och fakturorna betalda. Vår Grant betalas från LCIF:s katastroffond. 


BQtL aktivitetskommittén:  BQtL-OMBUD I DISTRIKTEN 
Reino Wikström, KO, LC Mölndal 
Finn Bangsgaard, LC Svansjö 
Per Blomstrand, LC Uddevalla 
Annette Eiserman-Wikström, LC Mölndal 
Lina Eiserman Ålund, LC Mölndal 
Björn Åström, LC Kristinehamn 
 


 M, Anna-Lena Bohlin, LC Karlstad Almen 
N, Pär Oremo, LC Skellefteå 
O, Hans Catani, LC Norrtälje 
S, Lars-Åke Truedsson, LC Helsingborg) 
V, Leif Gustavsson, LC Oskarström 
 


 


2023-08-05 
för BQtL 
Reino Wikström 



mailto:bjornastrom@yahoo.com



		Aktuellt beredskapslager hos MSB i Kristinehamn

		SÄNDNING MAT20256 / Projekt Pakistan, slutfört.

		SÄNDNING MAT 21931 / Projekt Turkiet, slutfört. Det finns 18 stycken 12kvm familjetält och 176 filtar kvar av sändningen som är slutredovisad till LCIF.

		SÄNDNING MAT21931
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Rapport från MD GST till DR 2. 24-25/8 i Kungälv. 


Planerade aktiviteter för hösten 2023 
Två landsomspännande aktiviteter är inplanerade hittills inför hösten. 


8 oktober 


Världslionsdagen  


Årets nationella insamlingsaktivitet i Sverige kommer att vara till stöd för 


Lions tältaktivitet - Bring Quality to Life, (BQtL).  


Världslionsdagen är den dag när vi samstämmigt och gemensamt kan gå ut 


och marknadsföra Lions, genomföra insamlingar/aktiviteter och självfallet är 


det ett ypperligt tillfälle för medlemsvärvning!  


Material från MDGST och BQtL kommer att skickats ut till distriktens klubbar.  


Skulle det vara så att klubbar inte har möjlighet att genomföra aktiviteter just 


söndag den 8 oktober så finns det självfallet inget som hindrar att det görs 


vid annat tillfälle, det viktiga är att vi gör något gemensamt som ger avtryck 


för de som behöver hjälpen.  


Insamlade medel skickas som vanligt till distriktskassören, märkta med BQtL 


och glöm inte att ange klubbens namn.  


14 november 


Världsdiabetesdagen   


Fokus kommer att vara barndiabetes även detta fiskalsår. Så fort 


kampanjmaterial är uppdaterat och klart kommer detta att skickas ut till 


klubbarna.  


Övrigt 


 Hjälp till Ukraina via LC Södra Sandby och Anders Rendik löper på,


fortlöpande information skickas ut från Anders.


 Planering för fler aktiviteter pågår och GST utgår från MD


Verksamhetsplan.


Ronneby, 2023-08-08  


Patrik Eriksson, GST MD 101 
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2023-08-09 


Vid dåvarande President Brian Sheehan´s och Lion Lori´s besök i Sverige i augusti 2022 i samband med 


GR 2, berättade dåvarande Internationella Direktor Mats Granath om de insatser som Lions Sverige gör 


för det ukrainska folket genom Sveriges Lions MD projekt Ukraina Hjälpen och Projektledare dåvarande 


2vDG Anders Rendik, LC Romeleåsen. Insatserna görs i samarbete med Lions i Ungern och 


hjälporganisationen Caritas i Ungern. Ett föredömligt samarbete.  


President Brian blev väldigt imponerad och på frågan om han ville delta vid en serviceresa, som görs i 


princip var fjortonde dag med mediciner, sjukvårdsutrustning, mat, generatorer och de förnödenheter 


som behövs i Ukraina, tackade han tveklöst ja.  


Dialog har sedan förts med President Brian och Anders Rendik om tidpunkten för resan vilket landade på 


den 11–18 juni 2023. Därtill anslöt sig ett antal Lions från såväl Ungern som Sverige.  


Anders Rendik hade i samråd med PID Miklos Horvath från Ungern utarbetat ett mycket gediget 


program för serviceresan.  


Söndagen den 11 juni samlades Lions på hotell Radisson Blue i Budapest. Lion Christer Lundstedt LC 


Sundbyberg, vDG Mats-Åke Tunelid LC Kalmar, Anders och Rita Rendik LC Romeleåsen från Sverige/ 


Ungern, President Brian and Lion Lori samt ID Mats Granath LC Tyresö, för avresa enligt reseprogrammet 


på måndagsmorgonen. Den kvällen blev det pizza och samtal om kommande resa och mycket annat!  


På måndagsmorgonen den 12 juni startade vår resa till Ukraina med två stora Vans med förnödenheter 


och en personbil. Från Lions Ungern anslöts sig på måndagen PID Miklos Horwart, DG Istvan Koncsik, 


Lion och tolk Sebök Sandor samt Lazlo Kecskes från Caritas. 


Teamet åkte nu till Nieregyhaza I Ungern ca 15 mil från Budapest. Vi träffade där Presidenten för LC 


Nieregyhaza, Chrabak Laszlo och flera klubbmedlemmar och åt lunch tillsammans.  


Därefter fick teamet ett möte med Borgmästaren för Nieregyhaza och lyssna på hur staden hjälper det 


ukrainska folket samt samarbetar med Lions. På kvällen var vi inbjudna till klubbmöte som blev ett långt 


klubbmöte med många intressanta och roliga inslag. President Brian fick tillfälle att tacka klubben för 
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deras ovärderliga insatser för det ukrainska folket och det fina samarbete som klubben har med Lions 


Sverige. Teamet övernattade på ett Bed and Breakfast hotell.  


 


Tisdagsmorgonen den 13 juni startade klockan 7.30 med frukost och därefter avresa mot Beregovo i 


Ukraina. Innan vi passerade gränsen mellan Ungern och Ukraina stannade teamet till i Gelenes och Ung 


Reformkyrkan och dess husfar Nagy Bela och fick se det lager som används för förnödenheter innan 


transport till Ukraina. Kyrkan gör ett fantastiskt arbete för de drabbade i Ukraina och har ett ovärderligt 


samarbete med Lions i Ukraina och Caritas. Vi besökte sedan Caritas center för flyktingar med soppkök 


där vi kunde bistå med att dela ut mat. Senare på dagen anslöt sig Distriktsguvernören för Ukraina 


Oksana Azanina och flera Lions från klubbar i Ukraina bla PDG Roman Monastyrskyy och PDG Serhiy 


Denisenko, för ett gemensamt möte.  


Väl inne i Ukraina när vi passerat gränsen kom vi till staden Rativtsi och besökte ett barnhem för 


ukrainska barn som har en viktig funktion för traumatiserade barn och barnhemmet har där tillgång till 


annorlunda verktyg, hästterapi och terapibassäng. Från Rativtsi åkte vi till Janosi där vi övernattade. 


Hotellet inhyste flyktingar och folk från de krigsdrabbade områdena. 


Att sammanfatta dagen blev kvällens uppgift – att vara i ett land i krig tillsammans med Lionsvänner i 


trevlig anda, var mycket overkligt.  


 


Onsdagsmorgonen den 14 juni startade med frukost 7.30 och därefter avresa mot ett flyktingläger i 


Perekhrevska för leverans av förnödenheter såsom tvättmedel och mat. Vi träffade ett antal flyktingar 


och fick höra om deras otroliga flykt undan kriget i deras städer vid fronten. Väldigt gripande möten med 


kvinnor och barn. Antingen var deras män och pappor döda eller stred vid fronten. En svår stund för oss 


att hantera.  


 


Därefter åkte vi till staden Vinogradov och besökte sjukhuset och Caritas hjälpcentral och hjälpte till med 


att lasta förnödenheter såsom livsmedel. Här fick vi vara med och dela ut mat till behövande. Härifrån 


gick färden till Rakhiv och sjukhuset där. Sjukhuset behandlade bla skadade soldater. Det var intressant 


och gripande att höra soldaternas och sjukhusledningens berättelser och att försöka förstå soldaternas 


motivation att gå tillbaka till fronten för att skydda sitt land. Sjukhuset försågs med förnödenheter 


såsom sjukvårdsmateriel. 


Från Rakhiv åkte vi till Yasinia och besökte Ilona som drev flyktingmottagning där hon bla sysselsatte 


flyktingar med att sy underkläder etcetera Övernattning på B&B. 


 


På torsdagsmorgonen den 15 juni startade vi mot Vyskhovo med uppehåll i Dilove och Bushtyno där vi 


besökte förskolor. Vi lämnade bla barnvitaminer. I Vyskhovo träffade vi Borgmästare Jaroslav som 
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berättade hur dom tog hand om flyktingar mm. På eftermiddagen åter mot Beregovo och nya möten för 


att senare på kvällen passera gränsen och vi anlände 01.30 till Buda Pest. 


 


På torsdagen anlände ett ytterligare team från Lions Sverige bestående av dåvarande DG Klas Nilsson LC 


Sjöbo med hustru Ann, PDG Sten-Yngve Södergren med hustru Lion Annika, LC Sölvesborg, Lion Gerd 


Almgren LC Staffanstorp Vikingen med man Gert och LCIF koordinator Lars-Åke Truedsson LC 


Helsingborg-Sofiero. 


 


Från torsdagen den 15 juni till söndag den 18 juni hade de ungerska Lions program med besök i 


Budapest och klubbmöten med ungerska Lions.  


 


På fredagen den 16 juni var teamet inbjudna till LC Budaörs vid en högskola där vi bla fick delta vid 


Charter av en ny Bransch Klubb och en Leo klubb. Imponerande, och President Brian fick den stora äran 


att utdela Charterbreven samt inviga nya Lions och Leos. 


 


Under lördagen den 17 juni var vi inbjudna till LC Gödöllö och fick först träffa borgmästaren för Gödöllö 


och fick höra om deras arbete för flyktingar och fred. På eftermiddagen deltog vi vid LC Wesselenyi Buda 


Pest och LC Gödöllö på deras projekt vid ett äldreboende med demensavdelning.  


Senare på kvällen deltog vi vid LC Gödöllö klubbmöte och där fick President Brian äran att inviga tio nya 


medlemmar, hälften män och hälften kvinnor. 


 


Under hela resans gång fick Internationella Presidenten Brian Sheehan och Lion Lori samt alla oss andra, 


möjlighet att uppleva situationen i Ukraina i verkligheten och även uppleva ett fantastiskt väl 


fungerande samarbete mellan Lions Sverige, Lions Ungern och Lions Ukraina samt hjälporganisationen 


Caritas. President Brian kunde även uppleva de oändliga behov som finns i Ukraina och vill hitta 


möjligheter och lösningar på hur LCIF kan stödja mer och konkret på plats. President Brian är sedan 1 juli 


LCIF:s ordförande.  Givetvis tog President Brian tillfällen att uppmärksamma personer som fjort särskilda 


insatser med President medaljer och Certificate of Appreciation samt årets ”Peace Poster” plakett till bla 


Borgmästare. 


 


Denna serviceresa var ett unikt tillfälle att tillsammans med Lions Internationals President och Lions från 


Sverige, Ungern, Ukraina och samarbetspartner Caritas, få uppleva på plats hur Lions snabbt och 


effektivt kan hjälpa människor på plats genom insamlade medel och Lions på plats, i en god 


samarbetsanda. I vår organisation finns det en enorm passion och drivkraft att hjälpa utsatta människor, 


där nöden och behoven finns, helt ideellt och utan egen vinning. 
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President Brian Sheehans tema för året ”Together We Can”, blev väldigt visuellt under resan och det kan 


tilläggas att detta som Lions Sverige gör genom MD insamlingen ”Ukraina Hjälpen” och vDG Anders 


Rendik och Rita, nu även uppmärksammats internationellt bla genom Past President och LCIF 


ordförande Brian Sheehans vittnesmål och berättelser i olika sammanhang. 


President Brian och Lori har redan bekräftat att de vill återkomma till Ukraina snart och bla följa upp 


LCIF´s insatser i Ukraina.  


 


                                                                
 


På lördagskvällen hade hela det svenska teamet en avslutningsmiddag i Budapest med avtackningar av 


ett fantastiskt samarbete tillsammans. Tyvärr kunde inte vDG Mats-Åke Tunelid delta eftersom han 


avrest till Berlin för att delta vid Special Olympics World Summer Games.  


 


Söndagen den 18 juni. Hemresa för President Brian Sheehan och Lori (till Special Olympics World 


Summer Games i Berlin) samt ID Mats Granath och Lion Christer Lundstedt.  


Övriga svenska Lions stannade kvar till tisdagen den 20 juni för att träffa fler ungerska Lions och besöka 


Budapest.  


 


Reserapporten kommer tillsammans med bilder från serviceresan att publiceras i tidningen LION samt 


på MD hemsida. 


Resan har även rapporterats dag för dag på FB via Lori Harr Sheehan och Mats Granath. 


 


/ IPID Mats Granath, LC Tyresö 


  DG Mats-Åke Tunelid, LC Kalmar 


  vDG Anders Rendik, LC Romeleåsen 


                       








Sten-Yngve Södergren, VGRO 101 – MD GMT 101 
Mobil: 0703-206065     E-post: stenyngve@hotmail.com


Rapport från MD GMT till GRAU/GR2 2023-2024. 


Inledning 


Vi befinner oss i början av verksamhetsåret och vi har inom ramen för GMT många 


spännande utmaningar framför oss. Just nu ligger fokus på att strukturera arbetet, 


samt skapa ett MD-team som tillsammans jobbar med dessa delar. Mycket fokus 


under året och kommande år ligger på MISSION 1.5. Vi har också utmaningar 


gällande vikande medlemssiffor i distrikt, M, N och O som vi gemensamt måste ta 


tag i, det handlar om att se framåt och ha fokus på att få fler medlemmar. 


Vi har ett uppdrag från vår nya Internationella President Patti Hill, som berättar att 


”MISSION 1.5 är vår strävan att nå 1,5 miljoner medlemmar över hela världen, så 


att vi bättre kan tillgodose de växande behoven i våra samhällen och hjälpa fler 


människor än någonsin.”  


Vi kommer att arbeta med MISSION 1.5 under de kommande fyra åren fram till 


2027. Det finns som sagt ett mål för världen, vårt mål i Sverige bör under dessa 


fyra år vara att bli minst 8 000 medlemmar. Ett mål ska ju också bygga på en 


vision, och vår vision är att åter bli 17 755 medlemmar som vi var år 1985! 


Att bli fler medlemmar är en utmaning, därför kommer fokus inledningsvis att vara 


på att skapa och arbeta i team. Detta gäller för såväl MD, distrikt som ner på 


klubbnivå. 


Vi befinner som sagt i inledningen, visst material kring MISSION 1.5 finns redan nu 


att tillgå på lionsclub.org och det kommer att fyllas på efter hand, detsamma gäller 


även att ta fram svenska resurser.  


Distrikt N 


Att distrikt N haft vikande medlemssiffor har varit känt under flera år, att bara 


konstatera kan inte få fortgå. Nu måste vi gemensamt börja arbeta med att det blir 


fler medlemmar i distrikt N.  


Frågan är väckt, kontakter är tagna och det förs samtal med distrikt N kring hur och 


på viket sätt och med vilka resurser MD kan bistå distrikt/klubbar i detta arbete. 


Planering inför hösten 2023 


Inledningsvis skapa ett team på MD-nivå som tar fram formerna för arbetet med 


dels MISSION 1.5, dels belysa hur och på vilket sätt MD kan stödja distrikt N.  


Genomföra möten med distriktens GMT. Planen är att genomföra minst två digitala 


möten per termin. Utöver detta även ha löpande möten/kontakt med MD GAT och 


övriga kommittéer. 


Sölvesborg, 2023-08-07 


Sten-Yngve Södergren, MD GMT 101 


2023-2024
Bil 24


2023-08-10



https://youtu.be/RyVgSduoRFQ

https://www.lionsclubs.org/sv/resources-for-members/mission-to-grow

https://www.lionsclubs.org/sv/resources-for-members/mission-to-grow

https://www.lionsclubs.org/sv/resources-for-members/mission-to-grow







